

မထိတထိနှင့် ဟိုကပွက် ဒီကဆူတာနဲ့ဆိုလျှင် အရေးမယူဘဲ မနေနိုင်ဘူး။ တိုင်းပြည်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်နေတဲ့အချိန်မှာ ငြိမ်ဝပ် ပိပြားရေးကိစ္စများကို လိုသမျှစီစဉ်လုပ်ကိုင်ထားရမှာပဲ။ အဲဒီလိုအခါမှာ မကျေနပ်လျှင် နည်းလမ်းစည်းကမ်းရှိသမျှ သက်ဆိုင်ရာဌာနများမှတစ်ဆင့် ပြောဆို လုပ်နိုင်တယ်။ အဲဒီလိုအခွင့်အရေးပေးတိုင်း တောင်းတိုင်း ပေးမယ်မဟုတ်ဘူး။

(ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ မေလ ၃၀ ရက်နေ့ သတင်းစာ ဆရာများအစည်းအဝေး၌ ပြောကြားခဲ့သော မိန့်ခွန်းမှကောက်နုတ်ချက်)

သာသနာတော်ဆိုင်ရာဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လျှူဒါန်းပူဇော်ပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၄

၂၀၁၅ ခုနှစ် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းပူဇော်ပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့မိုးနွေလွဲ ၁ နာရီတွင် နေပြည်တော် ဥပ္ပိတသန္တိစေတီတော် ပရိဝုဏ်ရုံ သာသနာ့မဟာဗိမာန်တော်ကြီး၌ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တက်ရောက်ကြည့်ညိ၍ သာသနာတော်ဆိုင်ရာဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းပြီး ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူသည်။

ရှေးဦးစွာ သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ပူဇော်ပွဲကို ကျင်းပရာ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မောင်မောင်ဌေးက အခမ်းအနားဖွင့်စာတမ်းကို ဖတ်ကြားလျှောက်ထား၍ အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော် အဘိဓမ္မေယျာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓမ္မအဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တကုမာရ တိပိသထံမှ နိုင်ငံတော်သမ္မတ အဖွဲ့ပြုသော ပရိသတ်များက ငါးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သံဃနာယကအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မုံရွာမြို့ ဓမ္မပါရဂူပါဠိတက္ကသိုလ်ကျောင်းတိုက် ပဓာန နာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာ ပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တအရိယာ လင်္ကာရက သမ္မောဒနီယဩဝါဒကထာကို ဖတ်ကြား ချီးမြှင့်တော်မူပြီး သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းက သာသနာရေးဆိုင်ရာများကို လျှောက်ထားသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ❁



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အဘိဓမ္မေယျာရဋ္ဌဂုရု ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ် လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေပြင်ဆင်ရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး အကြံပြုလိုသောအချက် (၃) ချက်

စာမျက်နှာ - ၆

လက်ပံတန်းမြို့တွင် ကျောင်းသားအဖွဲ့များနှင့် ရောက်ရှိပူးပေါင်းနေသည့် အချို့သော သံဃာတော်များအား မေတ္တာရပ်ခံချက်

စာမျက်နှာ - ၇

ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည်ချီတက်ရန်ပြင်ဆင်နေသည့် အနာဂတ်မြန်မာ့မျိုးဆက်သစ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသို့ မေတ္တာရပ်ခံချက်

စာမျက်နှာ - ၇

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း ဆရာတော်အား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

Genesis SGT

G3

Hot Line :
09-25 33 80008
09-25 33 80009

၂၀,၀၀၀ ကျပ်တန်ဖိုး Package ပါဝင်သော

Ooredoo Sim Card လက်ဆောင် . . .

SINGTECH

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ရှေ့ဖုံးမှ

ထို့နောက် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ကျိုင်းတုံမြို့ ဓမ္မောဒယ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအာဇေယျအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ်ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး ဓမ္မပါရပုဂံဦးတို့က သို့လကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက ဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တအရိယာလင်္ကာရအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းက အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ပခုက္ကူမြို့ မဟာဝိသုတာရာမ(အလယ်)တိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝိစာရအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ထို့အတူ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းက အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ အမရပူရမြို့နယ် မဟာဂန္ဓာရုံကျောင်းတိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တက္ကန္တာဘာသဘိဝံသအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိန်းနှင့် ပြည်ထောင်စု

ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးတို့က အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ်ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်ကြီးလေးပါးတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်များကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

အလားတူ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ္မ၊ အဂ္ဂမဟာကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ၊ အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစက၊ ပဏ္ဍိတ၊ မဟာဓမ္မကထိက ဗဟုဇနဟိတဓရ၊ မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ္မ၊ မဟာကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ၊ မဟာဂန္ထဝါစက၊ ပဏ္ဍိတ၊ ဓမ္မကထိက ဗဟုဇနဟိတဓရ၊ ကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ၊ ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတနှင့်သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ္မ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များရရှိကြသည့် ဆရာတော်ကြီးများအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမုန်က အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီး နှစ်ပါး၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့်က မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီး တစ်ပါးနှင့် မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ္မ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီး တစ်ပါး၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှက မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ္မ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီး နှစ်ပါးတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေး



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် အဘိဓမ္မဟာရဋ္ဌဂုဏ်ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဦးစီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၏ဇနီး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၏ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန်းရီနှင့် ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်တို့က ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီး သုံးပါးနှင့် သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ္မ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီး လေးပါးတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ယင်းနောက် သာသနာဋ္ဌဂ္ဂဟဘွဲ့နှင့် သာသနာပြုဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိကြသူများအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ကြရာ ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က **စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ သို့** *

အီရန်နှင့်နျူကလီယာတုံ့ပြန်ချက်ရရှိရေး ဆွေးနွေးမှု အန္တရာယ်ရှိကြောင်း အစ္စရေးဝန်ကြီးချုပ်သတိပေး

ဝါရှင်တန် မတ် ၄
အီရန်နိုင်ငံနှင့် နျူကလီယာ သဘောတူညီချက်ရရှိရန် စေ့စပ် ဆွေးနွေးနေကြခြင်းသည် ယင်းနိုင်ငံ အနေဖြင့် အကျိုးရှိလာနိုင်မည်ဟု ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သော်လည်း အစ္စရေး ဝန်ကြီးချုပ် ဘင်ဂျမင် နေတန်ယာဟု က အမေရိကန်ကွန်ဂရက် လွှတ်တော်၌ မတ် ၃ ရက်က မိန့်ခွန်းပြောကြားရာတွင် သတိပေးလိုက်သည်။
အီရန်နိုင်ငံသည် အစ္စရေးနိုင်ငံကို သာမက အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသနှင့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများကိုပါ ခြိမ်းခြောက်လျက် ရှိကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ယင်းနိုင်ငံနှင့် နျူကလီယာ သဘောတူညီချက်ရရှိ

ရေး ကြိုးပမ်းမှု မပြုသင့်ကြောင်း အစ္စရေးဝန်ကြီးချုပ်က ဥပြ မိန့်ခွန်း ပြောကြားရာတွင် တိုက်တွန်းသည်။(ယာပုံ)
အမေရိကန်ကွန်ဂရက်ရှိ လွှတ်တော်နှစ်ရပ်၏ ပူးတွဲအစည်းအဝေး တွင် မိန့်ခွန်းပြောကြားရန် ရိပ်တံ ဘလီကန် အောက်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဂျွန်ဘိုနာက နေတန်ယာဟုအား ဖိတ်ကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ ပူးတွဲအစည်းအဝေးကို သမ္မတအိုဘားမား၏ မိတ်သင်္ဂဟ ဒီမိုကရက်အမတ်များ မတက်ရောက်ဘဲ သပိတ်မှောက်ခဲ့ကြသည်။
အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကမိမိ၏ နိုင်ငံအား စစ်ရေးအရအကူအညီ ပေးခြင်းနှင့် ခိုးခွင်းခိုးကာကွယ်ရေး

စနစ်အတွက် ပါဝင်ကူညီခြင်းတို့ အတွက် အိုဘားမားအစိုးရအဖွဲ့ကို ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း နေတန်ယာဟု က မိန့်ခွန်းစတင်ပြောကြားရာတွင် ဖော်ပြသည်။
အစ္စရေးနိုင်ငံ၌ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ မကျင်းပမီ ရက်သတ္တပတ် နှစ်ပတ်အလိုတွင် အမေရိကန် ကွန်ဂရက် လွှတ်တော်တွင် နေတန်ယာဟုမိန့်ခွန်းပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် ကွန်ဂရက် လွှတ်တော်တွင် နေတန်ယာဟု မိန့်ခွန်းပြောကြားရေး နှင့် ပတ်သက်၍ အိုဘားမား အစိုးရ အဖွဲ့နှင့် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းရာတွင် သဘောတူညီခဲ့ကြခြင်း မရှိပေ။
ပီတီအိုင်။



ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အတွင်းက နှစ်မြှုပ်သွားသည့် ဂျပန်စစ်သင်္ဘောကို မိုက္ကရိုဆော့ပူးတွဲတည်ထောင်သူ ရှာဖွေတွေ့ရှိ

တိုကျို မတ် ၄
မိုက္ကရိုဆော့ပူးတွဲတည်ထောင်သူ ပရတိတအလှူရှင် ပေါလ် အယ်လန် က လွန်ခဲ့သည့် နှစ်ပေါင်း ၇၀ ကျော်က ဖိလစ်ပိုင်ကမ်းလွန်တွင် နှစ်မြှုပ်သွားသည့် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အတွင်းက ဂျပန်စစ်သင်္ဘောတစ်စင်းကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။
ယခုရှာဖွေတွေ့ရှိသော ကမ္ဘာ့ သမိုင်းတွင် အကြီးဆုံးစစ်သင်္ဘောတစ်စင်းဖြစ်သည့် မူဆာရီစစ်သင်္ဘောမှ အပျက်အစီးများကို ဒုတိယကမ္ဘာ

စစ်ပြီး နှစ်ပေါင်း ၇၀ ကြာမှ တွေ့ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
အယ်လန်၏အက်ဒီလ်မန် အေဂျင်စီက အယ်လန်နှင့် ၎င်း၏ရှာဖွေရေးအဖွဲ့သည် အဆိုပါစစ်သင်္ဘောကို လွန်ခဲ့သည့် ရှစ်နှစ်ကျော်ခန့်ကတည်းက ရှာဖွေမှုများပြုလုပ်ခဲ့ကြသော်လည်း လွန်ခဲ့သည့် သီတင်းပတ်အကုန်ပိုင်းတွင်မှ တွေ့ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း မတ် ၄ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာသည်။
အယ်လန်က အင်ဂျင်နီယာတစ်ဦးအနေဖြင့် မူဆာရီစစ်သင်္ဘောရှာဖွေ

တွေ့ရှိမှုသည် တည်ဆောက်မှုနှင့် နည်းပညာများမှာ အံ့ဩဖွယ်ရာ အင်ဂျင်နီယာပညာရပ်ဖြစ်သည်ဟု ပြောကြားသည်။
မူဆာရီစစ်သင်္ဘောသည် ၁၉၄၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ဆီဘူယန် ပင်လယ်တွင်ဖြစ်ပွားသည့် လိုင်တီစစ်ပွဲတွင် နှစ်မြှုပ်သွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး သင်္ဘောအမူထမ်း ၂၄၀၀ အနက် ထက်ဝက်ခန့် အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ရသည်။
အေပီ။

တရုတ်ကာကွယ်ရေးဘတ်ဂျက် ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း မြှင့်တင်မည်

ပေကျင်း မတ် ၄
တရုတ်နိုင်ငံသည် ယခုနှစ်တွင် ကာကွယ်ရေးဘတ်ဂျက်ကို ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်မြှင့်တင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ထိပ်တန်း တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက မတ် ၄ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။
တရုတ်နိုင်ငံ၏ ကာကွယ်ရေးဘတ်ဂျက်သည် လွန်ခဲ့သည့်နှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ယခုနှစ်တွင် ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့် ပိုမိုမြင့်တက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကာကွယ်ရေးဘတ်ဂျက် အတိအကျကို မတ် ၅ ရက်တွင် စတင်မည် အမျိုးသား ပြည်သူ့ကွန်

ဂရက်နှစ်ပတ်လည် အစည်းအဝေး တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာမည်ဖြစ်ကြောင်း ပါလီမန်ပြောခွင့်ရ ပုဂ္ဂိုလ် ဖုယင်းက သတင်းထောက်များအား ပြောကြားသည်။
တရုတ်နိုင်ငံ၏ ကာကွယ်ရေးဘတ်ဂျက်သည် လွန်ခဲ့သည့်နှစ်က ၁၂ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်း မြှင့်တက်ခဲ့ပြီး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ဘီလီယံ ၁၃၀ ရှိသည်။ ယင်းမှာ ကမ္ဘာပေါ်တွင် အမေရိကန် ပြည်ထောင်စုပြီးလျှင် ဒုတိယ အများဆုံးဖြစ်သည်။
တရုတ်နိုင်ငံက ကာကွယ်ရေး

အသုံးစရိတ် မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ဒေသတွင်းရှိ နိုင်ငံများမှာ စိုးရိမ်ပူပန်မှုဖြစ်ရကြောင်း အရှေ့ပင်လယ်နှင့် တောင်တရုတ်ပင်လယ် တို့တွင် ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုင်နက် နယ်မြေ အငြင်းပွားမှုများ ရှိနေခြင်းကြောင့် ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံရေး လေ့လာသူများက ပြောကြားသည်။
အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် တရုတ်နိုင်ငံနှင့် စစ်အင်အားအရ ကွာဟချက်ကြီးမားမှု မရှိစေရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိကြောင်း၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် ကာကွယ်ရေးဘတ်ဂျက်အတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာဘီလီယံ ၄၀ သုံးစွဲမည်ဟု ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။
ပီတီအိုင်။



ဝါရှင်တန် မတ် ၄

အမေရိကန်နိုင်ငံ၏ ထောက်လှမ်းရေးအချက်အလက်များကို ဖွင့်ဟ ပေါက်ကြားစေခဲ့သည့် အမျိုးသား လုံခြုံရေးအေဂျင်စီမှ အမေရိကန် နိုင်ငံသား အက်ဒီလ်မန် အေဂျင်စီ အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ပြန်လာရန် အမေရိကန်ရှေ့နေများသာမက ဂျာမန် ရှေ့နေများနှင့်ပါ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးနေကြောင်း ဆန့်ခင်၏ရှာဖွေရေးအဖွဲ့က ဆိုသည်။
အမေရိကန်အနေဖြင့် ဆန့်ခင်နိုင်ငံသို့ပြန်လာမည်ကို ကြိုဆိုပါကြောင်း နှင့်ပြန်လာသည့်အခါ ၎င်းအနေဖြင့် တရားရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်အရာရှိများက ဆိုသည်။
အမေရိကန်ရှေ့နေများက ဆန့်ခင်အား အမျိုးသားလုံခြုံရေးအေဂျင်စီ၏ ထောက်လှမ်းရေးအချက်အလက်များပေါက်ကြားစေခဲ့သည့်အတွက် တရားရင်ဆိုင်စေခဲ့သည်။ သို့သော် ရှာဖွေရေးအဖွဲ့က ဆန့်ခင်အား အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ပြန်လာလျှင် လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရန် အကြိမ်ကြိမ်ခြင်း ဆန့်ခင်သည်။
တရားစီရင်သည်အခါတွင် မျှတမှု ရှိမည်ဆိုပါက အမေရိကန် နိုင်ငံသို့

တရားရင်ဆိုင်ရန် အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ ပြန်လိုသည့် အက်ဒီလ်မန်ဆန့်ခင်

ပြန်လည်လာရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဆန့်ခင်က ယခင်ကပြောခဲ့ဖူးကြောင်း သိရသည်။
အချို့က ဆန့်ခင်အား 'လူ့အခွင့်အရေးအတွက်တက်ကြွလှုပ်ရှားသူ' ဟုအိုးမင်းကြင်သော်လည်း အချို့က 'သစ္စာဖောက်'ဟု ရှုတ်ချကြသည်။
ဩဂုတ်လမှစပြီးရှာဖွေရေးအဖွဲ့က ဆန့်

ခင်အား နိုင်ငံအတွင်း သုံးနှစ်နေထိုင်ခွင့်ပြုခဲ့သည်။
"ဆန့်ခင် အမေရိကန်ကိုပြန်လာပြီး တရားရင်ဆိုင်သင့်တယ်။ သူ တကယ် ပြန်လာရင် လျှော့ပေါ့မှုတွေရမှာပါ" ဟု အမေရိကန်တရားရေးဌာနပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ မားရိုင်မွန်ဒီက ဆိုသည်။
ရိုက်တာ။



ပြင်သစ်ပြတိုက်မှ တရုတ်အနုပညာလက်ရာများခိုးယူခြင်းခံရ

ပါရီ မတ် ၄
ပြင်သစ်နိုင်ငံ၌ ဖောင်တိန်ဘလူး နန်းတော်အတွင်းသို့ သူခိုးများ ဝင်ရောက်၍ တရုတ်အနုပညာလက်ရာ ၁၅ ခုကို လျှပ်တစ်ပြက်အတွင်း ခိုးယူသွားခဲ့သည်ဟု ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားကြောင်း ယနေ့ ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။
၎င်းနန်းတော်တွင် "ဝကရီ တရုတ်ပြတိုက်" အမည်ဖြင့် ရှေးဟောင်း အနုပညာလက်ရာများ ပြသထားရာ သူခိုးများက ခုနစ်မိနစ်ကျော်အတွင်း လှုပ်ရှားသွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း အာဏာပိုင်များက ပြောသည်။
ခိုးယူသွားသော အနုပညာလက်ရာများတွင် ၁၈၆၁ ခုနှစ်၌ တတိယ

မြောက် ဧကရာဇ် နပိုလီယံကို လက်ဆောင်ဆက်သထားသည့် စီယန် ဘုရင်၏သရဖူတူတစ်ခုလည်း ပါဝင်သည်။ သရဖူအစစ်မှာ ယခုအခါ ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ရှိသည်။
ပြတိုက်မှ အလှဆုံး ပစ္စည်းများကို ခိုးယူသွားကြခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပါရီမြို့မှ ပိုင် ၃၀ အကွာရှိ ဖောင်တိန် ဘလူးပြတိုက်ကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နေသူ ဂျင်ဖရန်ကို ဟဲဘတ်က ပြောကြားသည်။
၎င်းတို့သည် မည်သည့် ပစ္စည်းကို ခိုးယူမည်ဟု တိတိကျကျသတ်မှတ်ထားသည်ဟု ယူဆရကြောင်း၊ ခိုးယူပုံမှာလည်း ပညာသား ပါလှကြောင်း ၎င်းက ပြောသည်။
၁၂ ရာစုနှစ်မှ စတင်ကာ ပြင်သစ်

ဘုရင်များ စိုးစံရာ နန်းတော်သည် ယခုအချိန်တွင် အမျိုးသားပြတိုက် အဖြစ် ရောက်ရှိသွားခဲ့ပြီး ယခုနက်စကို၏ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်အဖြစ်လည်း သတ်မှတ်ထားခြင်းခံရသည်။
တရုတ်ပြတိုက် အဆောက်အအုံများသည် တစ်ချိန်က တတိယမြောက် နပိုလီယံ၏ မိဖုရားဧကရီ ယူဂျင်း ပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည်။
နန်းတော်ကို သတိပေး ကိရိယာများ ထောက်လှမ်းရေး ကင်မရာများ တပ်ဆင်၍ လုံခြုံရေးအရ အကောင်းဆုံးစီမံထားကြောင်း ပြင်သစ်ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာနက ပြောသည်။
အဆိုပါ ပျောက်ဆုံးမှုကြီးကို စတင်စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိပြီး ဆိုသည်။
ဘီဘီစီ။

ပြည်တွင်းရေးရာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အဂ္ဂမဟာသိရီသုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း သီဟသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး သုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

* စာမျက်နှာ ၃ မှ

အဂ္ဂမဟာ သိရီသုဓမ္မ မဏိဇောတဓရဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူနှစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက အဂ္ဂမဟာသိရီသုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူနှစ်ဦး၊ ဒုတိယသမ္မတဦးဉာဏ်ထွန်းက သိရီသုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူ တစ်ဦးနှင့် သီဟသုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူ တစ်ဦး၊

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ★



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း သိရီသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း သုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် သုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

National Network for Education Reform (NNER) နှင့် ဒီမိုကရေစီပညာရေးလှုပ်ရှားမှု ဦးဆောင်ကော်မတီတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များကိုယ်စား ဒေါက်တာသိန်းလွင်၊ ဒေါက်တာညိုညိုသင်းနှင့် ဦးအောင်မိုင်းဆန်းတို့ လက်မှတ်ရေးထိုးတင်သွင်းထားသည့် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ရှုထောင့်အမျိုးမျိုးမှ သုံးသပ်ရေးသားသည့် ဆောင်းပါးများအနက် သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ အများပြည်သူ ဝန်ဆောင်မှုမီဒီယာဆိုင်ရာ စံနှုန်းများနှင့်ကိုက်ညီသော ဆောင်းပါးများကို ရွေးချယ်ဖော်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆောင်းပါးတွင် ဖော်ပြထားသည့် သုံးသပ်ချက်များသည် ဆောင်းပါးရှင်၏ ကိုယ်ပိုင်ရှုမြင်သုံးသပ်ချက်များသာဖြစ်ပြီး သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ အယူအဆမဟုတ်ပါ။ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို စိတ်ဝင်စားသူများအနေဖြင့်လည်း ဆောင်းပါးများ ရေးသားပေးပို့နိုင်ပြီး သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ မူဝါဒနှင့်ကိုက်ညီကာ ဖော်ပြ ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေနှင့် ပတ်သက်၍ အကြံပြုချက်များကို ပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာချက် ကိုဖတ်ရကတည်းက ပို့သင့်၊ မပို့သင့် အကြိမ်ကြိမ် စဉ်းစားမိခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်သည် Education Digest နှင့် Academic Weekly Journal များတွင် ပညာရေးနှင့် ကလေးစိတ်ပညာဆောင်းပါးများကို လွန်ခဲ့သော နှစ်နှစ်ခန့်မှစတင်ကာ ရေးသားလျက်ရှိသူ လူငယ်တက္ကသိုလ်နည်းပြတစ်ဦး ဖြစ်ပါသည်။ ပြည် ထောင်စုတစ်ခုလုံးအတွက် အရေးပါသော အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေကို လက်ရှိ တက္ကသိုလ်နည်းပြ ပေါက်စ လေးမျှသာဖြစ်သော ကျွန်တော်အနေဖြင့် လက်လွတ် စပယ် မဝေဖန်ရပါ။

အမှန်အတိုင်းတင်ပြရလျှင် ကျွန်တော်သည် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် စိန်ရတုခန်းမ ဆွေးနွေးပွဲမှတစ်ဆင့် များကိုလည်းကောင်း၊ အခြားဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနများမှ ပညာရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဖြစ်စဉ်သမိုင်းများကို လည်းကောင်း၊ ပညာရေးသီအိုရီများကိုလည်းကောင်း၊

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေပြင်ဆင်ရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး အကြံပြုလိုသော အချက်(၃)ချက်

မီဒီယာများ၊ အင်တာနက်စာမျက်နှာများမှ အသီးသီး ဝေဖန်အကြံပြုချက်များကိုလည်းကောင်း အချိန်ယူကာ တတ်စွမ်းသမျှ လေ့လာခဲ့ပါသည်။ မိမိကိုယ်ကို များစွာ သင်ယူရဦးမည့် သင်ယူနေသူတစ်ဦးအဖြစ်ထက် ပိုမိုမြင်ပုံ ပါ။ သို့သော် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေနှင့်ပတ်သက်ပြီး မိမိအယူအဆတစ်ရပ်ကို ရိုကျိုးနှိမ်ချစွာဖြင့် ပညာရေးကို စိတ်ဝင်စားမြတ်နိုးသူများကို တင်ပြရပါသည်။ အမှန်တွင် ထိုအချက်ကို ပညာရှင် ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများက သိပြီးဖြစ်ပါလိမ့်မည်။

မိမိတင်ပြချက်သည် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ ဆိုင်ရာဆွေးနွေးမှုအတွက် သတိပေးစာမျှသာ အထောက် အကူပြုနိုင်လျှင် ကျေနပ်ပါပြီ။ သို့သော် ယခုအခါ အင်တာ နက်စာမျက်နှာများ၊ မီဒီယာများတွင် ဆွေးနွေးနေကြသကဲ့ သို့ မည်သည်က မှန်သည်၊ မည်သည်ကမှားသည်ဟု

အသေးစိတ်ဝေဖန်ခြင်းပြုမည်မဟုတ်ပါ။

လောကတွင် ရေကန်မဝင် ပြီးပြည့်စုံသောဥပဒေ နိုင်ငံတိုင်းတွင် မရှိသေးသကဲ့သို့ အလုံးစုံမှန်ပြည့်စုံသော သီအိုရီဟူ၍ လည်းမရှိသေးပါ။ အားနည်းချက်၊ အားသာ ချက်ကိုယ်စီ ရှိနေကြသည့်သဘာဝဖြစ်ပါသည်။ ဥပမာဆိုပြရပါ လျှင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရှိ အလယ်တန်းပညာရေး အားနည်းချက်များ၊ တစ်နိုင်လုံးအတွက် စံထားစရာစနစ် တစ်ခုသတ်မှတ်ရေးဆွေးနွေးနေကြသောကိစ္စ၊ ဗြိတိန် အခြေခံပညာကျောင်းသားများအတွက် ပြဿနာတစ်ရပ် ဖြစ်နေသော သင်္ချာစွမ်းရည်နှင့် အဆင့်မြင့်ပညာသင်စရိတ် ဈေးကြီးသည်ကိစ္စ စသည်ဖြင့် နိုင်ငံတိုင်းသည် ပညာရေး တိုးတက်မှုအတွက် ဆင့်ကာဆင့်ကာကြိုးပမ်းနေကြရပါသေး သည်။ ချိမ်းမိုးစရာ၊ အားကျစရာများသာမက သင်ခန်းစာ ယူစရာအမှားများလည်း ကိုယ်စီရှိနေကြပါသည်။

ပညာရေးသီအိုရီများစွာရှိရာတွင်လည်း မည်သည့် ပညာရှင်၏ ပညာရေးအယူအဆပင်ဖြစ်စေကာမူ နောက် နောင် ပညာရှင်များက အသစ်သစ်ပိုကောင်းအောင် အဆင့်ဆင့်မွမ်းမံပြည့်စုံကြရမည်။ လက်တွေ့အကောင် အထည်ဖော်ရာတွင်လည်း အခြားပညာရေးသီအိုရီများကို ပစ်ပယ်မထားကြဘဲ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ကြရ သည်သာ ဖြစ်ပါသည်။

ရန်နိုင်စိုးညွန့်(မဟာဝိဇ္ဇာ)

တစ်ဖက်သား၏ ဆွေးနွေးဝေဖန်ချက်များသည် မိမိ၏ အယူအဆ ပိုမိုခိုင်မာပြည့်စုံရေးအတွက် အထောက် အကူဖြစ်စေနိုင်သည့်အချက်ကို သတိပြုမိစေလိုပါ သည်။ ဆွေးနွေးသူများက နှစ်ဖက်ညှိနှိုင်းကာ ဖြစ်နိုင် သမျှ အကောင်းဆုံးပြည့်စုံသောအနေအထားရှိသည့် သမ္မတအဆင့်ရောက်အောင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွား သင့်သည်။

အဓိကတင်ပြလိုသောအချက် (ခ)

အခြေအနေကောင်းတစ်ရပ်ကို အကောင် အထည်ဖော်ရန် အခြေခံလိုအပ်ချက်များကို လျစ်လျူရှု ထားပါက ရည်မှန်းချက်များ ပြည့်စုံအောင်မြင်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။

အဓိကတင်ပြလိုသောအချက် (ဂ)

ပညာရေးအတွက် ဆွေးနွေးသူအားလုံးသည် တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် အပြစ်ပြောဆိုခြင်း၊ တန်ဖိုး မထား ပစ်ပယ်ခြင်းမပြုဖို့ အလွန်အရေးကြီးပါသည်။

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေအတွက် ဆွေးနွေး ခြင်းသည် အသင်းနှစ်သင်း အနိုင်လုကြရမည့် ဖြိုင်ပွဲ မဟုတ်ဘဲ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာဖြင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ကာ အောင်မြင်မှုအသီးအပွင့်များကို အတူတူခံစားရမည့် အနာဂတ်စံနမူနာတစ်ခုဖြစ်သင့်ပါ ကြောင်း ရိုကျိုးစွာဖြင့် တင်ပြအပ်ပါသည်ခင်ဗျား။ ။

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေအတွက် ဆွေးနွေးခြင်းသည် အသင်း နှစ်သင်း အနိုင်လုကြရမည့် ဖြိုင်ပွဲမဟုတ်ဘဲ ချစ်ကြည်ရင်းနှီး ပွင့်လင်းစွာဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကာ အောင်မြင်မှုအသီးအပွင့် များကို အတူတူခံစားရမည့် အနာဂတ်စံနမူနာတစ်ခုဖြစ်သင့်

လက်ပံတန်းမြို့တွင် ထိုင်သပိတ်ပြုလုပ်နေသောအဖွဲ့အား NNER မှ ဒေါက်တာသိန်းလွင်နှင့်အဖွဲ့ လာရောက်တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် မတ် ၄

လက်ပံတန်းမြို့ အောင်မြေဗိမာန် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းအနီးရှိ ဓာတ် အားပေးစက်ရုံလမ်းဆုံတွင် ယနေ့ နေ့က ထိုင်သပိတ်ပြုလုပ်နေသော သပိတ်စစ်ကြောင်းအဖွဲ့သည် ယနေ့ အထိ ဆက်လက်ပြုလုပ်လျက်ရှိရာ အဆိုပါ သပိတ်စစ်ကြောင်းအဖွဲ့အား မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က လူစုခွဲရန် ကြေညာသော်လည်း ဆက်လက်ဆန္ဒ ထုတ်ဖော်လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ သပိတ်စစ်ကြောင်းအဖွဲ့ ထံသို့ NNER မှ ဒေါက်တာသိန်းလွင် နှင့် ဒေါက်တာကျော်သူတို့ပါဝင်သော ၁၀ ဦးအဖွဲ့သည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် လာရောက်တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း၊ ဒေါက်တာသိန်းလွင်နှင့် အဖွဲ့သည် သပိတ်စစ်ကြောင်းအဖွဲ့နှင့်မတွေ့ဆုံမီ ယနေ့နံနက်ကလည်း လက်ပံတန်းမြို့ မင်းရပ် ရပ်ကွက် GTI ကျောင်း၌ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး

သက်ထွန်းနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ထွက်ခွာသွား ကြောင်း သိရသည်။

ယနေ့ ထိုင်သပိတ်ပြုလုပ်နေသော အဖွဲ့တွင် ဗကသမှ ကျော်ကိုကိုအပါ အဝင် ကျောင်းသား ၅၀၊ ကျောင်းသူ ၁၉ဦး၊ အရပ်သား/ပါတီ/ အမည်ခံ အဖွဲ့မှ အမျိုးသား ၃၄ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၆ ဦးနှင့် သံဃာ ၁၂ ပါး စုစုပေါင်း ၁၃၁ ဦး ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လက်ပံတန်းမြို့ ဆန္ဒပြကျောင်းသားများ၏ သပိတ်စခန်းနေရာ၌ လုံခြုံရေးတာဝန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များအား ရန်ကုန်မြို့မှ ဦးမောင်မောင်အောင်၊ ဦးနေမျိုးဝေနှင့် ဦးမြင့်ဇော်တို့က အချီရည်များ၊ ရေသန့်ဘူးများ၊ ဓာတ်ဆားဖျော်ရည်များနှင့် အသင့်စားအစားအစာများ လာရောက် လှူဒါန်းစဉ်။ (ကြေးမုံ)

ယာဉ်တိုင်းမှောက်မှအားစစ်ဆေးစဉ် မူးယစ်ဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် မတ် ၄

အုတ်တွင်းမြို့နယ် အမြန်လမ်းမကြီးရဲတပ်ဖွဲ့(ဗောဓိ ကုန်း)မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မတ် ၂ ရက်က ရန်ကုန်- မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီး မိုင်တိုင်(၁၂၉/၇)နှင့် (၁၃၀/ ၀) အကြားတွင် ယာဉ်တိုင်းမှောက်ကြောင်း သတင်းအရ သွားရောက်စစ်ဆေးရာ ရန်ကုန်မှ နေပြည်တော်သို့ စီးသူ မောင်းနှင်၍ အောင်ခန့်ကျော်နှင့် ဖိုးသက်တို့ လိုက်ပါလာ သည့် ယာဉ်အမှတ် 81/..... ဟိုက်အေအမျိုးအစား ခဲရောင်မော်တော်ယာဉ်မှာ လမ်းယာဘက် ချောက်ထဲသို့ ထိုးကျတိုင်းမှောက်နေပြီး ဖိုးသက်(ခ)ခိုင်စိုး (သေဆုံး)၊ စိုးသွေးဏ်ရာရရှိ (စိုးရိမ်ရ)နှင့် အောင်ခန့်ကျော် (ခ) လင်း ထက်အောင်တို့အား တွေ့ရှိသဖြင့် ဆက်လက်စစ်ဆေးစဉ်

အောင်ခန့်ကျော်က လမ်းဘေးချုံ့ပုတ်အနီးသို့ ဆေးလိပ်ဘူး အား လွှင့်ပစ်လိုက်သဖြင့် ရှာဖွေရာ ဆေးလိပ်ဘူးခွဲအတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၂၀၊ ယာဉ်ခေါင်းခန်း တူးဘောက်စိအတွင်းမှ ဆေးပြား ၃ ပြား စုစုပေါင်း စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၂၃ ပြားတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိ သဖြင့် စိုးသူ (၂၀)နှစ်၊ အောင်ခန့်ကျော် (ခ)လင်းထက် အောင် (၂၀)နှစ်နှင့် ဖိုးသက်(ခ) ခိုင်စိုး (၂၂)နှစ် (သေဆုံး) တို့ သုံးဦးအပေါ် အမြန်လမ်းမရဲစခန်း (ဗောဓိကုန်း)တွင် ပြစ်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မအရလည်းကောင်း၊ မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဥပဒေအရလည်း ကောင်း အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (မူးယစ်ဗဟို)

သင့်စီးပွားရေးအောင်မြင်ဖို့ ကြေးမုံသတင်းစာတွင် ကြော်ငြာဖို့

ပြည်တွင်းရေးရာ

လက်ပံတန်းမြို့တွင် ကျောင်းသားအဖွဲ့များနှင့် ရောက်ရှိပူးပေါင်းနေသည့် အချို့သော သံဃာတော်များအား မေတ္တာရပ်ခံချက်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သံဃနာယကအဖွဲ့ (ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သံဃနာယကအဖွဲ့ (ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ)၏

လက်ပံတန်းမြို့တွင် ကျောင်းသားအဖွဲ့များနှင့် ရောက်ရှိပူးပေါင်းနေသည့် အချို့သော သံဃာတော်များအား မေတ္တာရပ်ခံချက်

၃-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့)

ကျောင်းသားသပိတ်ဆင်နွှဲရာတွင် ပါဝင်နေကြသော ရဟန်းသမဏေအပေါင်းတို့ဘုရား-

၁။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် လက်ပံတန်းမြို့မှ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည်ချီတက် ဝင်ရောက်ရန် ပြင်ဆင်နေကြသော ကျောင်းသားအဖွဲ့အဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်း၍ ဆန္ဒဖော်ထုတ်ကာကွယ်မှုပြုပေးနေသော ရဟန်းသမဏေအချို့အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်အတွက်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ မျိုးဆက်သစ်သားကောင်းရတနာ များအတွက်လည်းကောင်း ကောင်းမွန်ဆီလျော်သည့် ပညာရေးဥပဒေစနစ်ပေါ် ထွက်လာစေလိုသော ဆန္ဒမရှိဘဲ နေသည်ကို သာဓုခေါ်ပါသည်ဘုရား။

၂။ သို့သော် ယခုအခါ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းအား နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသော အဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ National Network for Education Reform (NNER) နှင့် ဒီမိုကရေစီပညာရေးလှုပ်ရှားမှုဦးဆောင်ကော်မတီမှ ကိုယ်စားလှယ်များကိုပါ ဖိတ်ခေါ်၍ လွှတ်တော်အသီးသီး တွင် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းဆွေးနွေးတော့မည်ဖြစ်ရာ-

- (က) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲဖြေဆိုမည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အေးချမ်းစွာ စာမေးပွဲဖြေဆို နိုင်ရေး၊
- (ခ) သံဃာတော်များအကြား သဘောထားကွဲလွဲမှုမရှိစေရေး၊
- (ဂ) ပြည်သူများအကြား တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုပျက်ပြားမည်လောဟူသော စိုးရိမ်သောကများ မရှိစေရေးတို့ အတွက် လက်ပံတန်းမြို့တွင် ကျောင်းသားအဖွဲ့များနှင့် ဆက်လက်ပူးပေါင်းမှုမပြုတော့ဘဲ မိမိတို့ သီတင်းသုံးရာကျောင်းများသို့ပြန်လည်ကြွရောက်၍ သာသနာ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီး ဂန္ထဝရ ပိပဿနာရ တို့ကို ဆက်လက်ကြိုးစားအားထုတ်ကာ သာသနာ့တာဝန်များကိုသာ ထမ်းဆောင်ပေးတော်မူကြပါရန် ရိုသေစွာ မေတ္တာရပ်ခံလျှောက်ထားအပ်ပါသည်ဘုရား။

အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း)

အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း)

အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း)

ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည်ချီတက်ရန်ပြင်ဆင်နေသည့် အနာဂတ်မြန်မာ့မျိုးဆက်သစ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသို့ မေတ္တာရပ်ခံချက်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သံဃနာယကအဖွဲ့ (ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သံဃနာယကအဖွဲ့ (ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ)၏

ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည်ချီတက်ရန်ပြင်ဆင်နေသည့် အနာဂတ်မြန်မာ့မျိုးဆက်သစ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသို့ မေတ္တာရပ်ခံချက်

၃-၃-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့)

ကျောင်းသားသပိတ်ဆင်နွှဲရာတွင် ပါဝင်နေကြပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည်ချီတက်ရန် ပြင်ဆင်နေသည့် အနာဂတ် မြန်မာ့မျိုးဆက်သစ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူအပေါင်းတို့ -

၁။ စည်းလုံးတည်ငြိမ်ညွတ်မူရှိပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော မြန်မာနိုင်ငံဖြစ်ထွန်းပေါ်ပေါက်စေရေးအတွက် ရှေးရှု ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရာတွင် ကောင်းမွန်ဆီလျော်သည့် ပညာရေးဥပဒေများပြဋ္ဌာန်းကျင့်သုံးနိုင်ရေးသည် အရေးပါ သောကဏ္ဍတွင်ရှိနေပါသည်။ လက်ရှိကာလတွင် ၃၀-၉-၂၀၁၄ ရက်နေ့က ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သော အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ ကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းအား ပြည်သူလွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တို့တွင် ဆွေးနွေးအတည်ပြုရန် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နေကြသည်တို့ကို တွေ့ရှိရပါသည်။

၂။ အဆိုပါ အခြေအနေမျိုးဖြစ်ပေါ်လာရေးအတွက် စတင်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်ခဲ့သော ဒီမိုကရေစီပညာရေးလှုပ်ရှားမှု ဦးဆောင်ကော်မတီနှင့် ကျောင်းသားအဖွဲ့များ၏ အခန်းကဏ္ဍကိုလည်း ကောင်းမွန်စွာအသိအမှတ်ပြုပါသည်။

၃။ ယခုအခါ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းအား နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် စိတ်ပါဝင်စား သော အဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ National Network for Education Reform (NNER) နှင့် ဒီမိုကရေစီ ပညာရေးလှုပ်ရှားမှုဦးဆောင်ကော်မတီမှ ကိုယ်စားလှယ်များကိုပါ ဖိတ်ခေါ်၍ လွှတ်တော်အသီးသီးတွင် ဆွေးနွေး တော့မည်ဖြစ်ရာ-

- (က) ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် လက်ပံတန်းမြို့မှ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ဦးတည် ချီတက်ဝင်ရောက်ရန် ပြင်ဆင်နေသော ကျောင်းသားအဖွဲ့အဖွဲ့အနေဖြင့် ဖြစ်စေလိုသည့် အခြေအနေ များ ငြိမ်းချမ်းအောင်မြင်မှုပြည့်ဝစွာ ရရှိရေး၊
- (ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုမည့် ညီငယ်၊ ညီမငယ် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ အေးချမ်းစွာ စာမေးပွဲ ဖြေဆိုနိုင်ရေး၊
- (ဂ) ပြည်သူများအကြား တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုပျက်ပြားမည်လောဟူသော စိုးရိမ်သောကများ မရှိစေရေး တို့အတွက် ရန်ကုန်မြို့သို့ဝင်ရောက်ရန် ကြိုးပမ်းမှုမပြုဘဲ မိမိတို့၏ မိဘရင်ခွင်သို့ ပြန်လည် ဝင်ရောက် ခိုလှုံပြီး ပေါ်ထွက်လာမည့် ရလဒ်ကောင်းများအား စောင့်ကြည့်ကြသင့်ပါကြောင်း လေးလေးနက်နက် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း)

အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း)

အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း) အဖွဲ့အစည်းများ (အဖွဲ့အစည်း)

ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့အခမ်းအနား သထုံမြို့နယ်၌ ကျင်းပ

သထုံ မတ် ၄
၁၃၇၆ ခုနှစ် တပေါင်းလပြည့်နေ့ တွင် ကျရောက်သည့် (၆၆)ကြိမ် မြောက် ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားကို မတ် ၄ ရက် နံနက် ၇ နာရီက မွန်ပြည်နယ် သထုံ မြို့နယ် သုဝဏ္ဏဝတီမြို့ရိုးကြီးအင်း အခြေခံ ပညာမူလတန်းကျောင်းဝင်းအတွင်း ၌ စည်ကားစွာကျင်းပခဲ့သည်။
ရှေးဦးစွာ မွန်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်က မွန်ပြည်နယ်အတွင်း တိုင်းရင်းသားပေါင်းစုံ စုပေါင်းနေထိုင် ကြသော်လည်း မွန်၊ ကရင်၊ ပအိုဝ်း တိုင်းရင်းသားများမှာ အများစုဖြစ် ကြောင်း၊ မိမိတို့ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု၊ စာပေ၊ ဘာသာစကားများ တိုးတက် မြင့်မားရေးကို တိုင်းရင်းသားတိုင်းက ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားများကလည်း တရားဥပဒေ စိုးမိုးမှုအတွင်းမှ မိမိတို့ အခွင့်အရေးကို အမိအရယူကာ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် စုပေါင်းကြိုးပမ်းကြစေလိုကြောင်း အမှာစကားပြောကြားသည်။



ယင်းနောက် ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း ထံမှ ပေးပို့သည့် သဝဏ်လွှာကို ပြည်နယ်ပအိုဝ်းစာပေ နှင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်သောင်းက လည်းကောင်း၊ ပအိုဝ်း အမျိုးသားလွှတ်မြောက်ရေး အဖွဲ့ချုပ် (PNLO) မှ ပေးပို့သော သဝဏ်လွှာကို ဗဟိုကော်မတီဝင် ဦးခွန်တင်ဆွေဦးကလည်းကောင်း၊ ပအိုဝ်းအမျိုးသား အဖွဲ့ချုပ် (PNO) မှ ပေးပို့သော သဝဏ်လွှာကို ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်သိန်းရွှေက လည်းကောင်း ဖတ်ကြားကြပြီး ပြည်နယ်ပအိုဝ်း စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ

အမျိုးသားမြေအသုံးချမှုမူဝါဒ (မူကြမ်း)အပေါ် ဒုတိယအကြိမ်ကျွမ်းကျင်သူစားပွဲဝိုင်းဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပမည်
နေပြည်တော် မတ် ၄
ပထမအကြိမ် ကျွမ်းကျင်သူစားပွဲ ဝိုင်းဆွေးနွေးပွဲ ရလဒ်များနှင့် ထပ်မံ ဖြည့်စွက်အကြံပြုချက်များ၊ စာဖြင့် ရေးသားပေးပို့သည့် အကြံပြုဝေဖန် ချက်များအပေါ် ဆွေးနွေးရန် ဒုတိယ အကြိမ် ကျွမ်းကျင်သူစားပွဲဝိုင်း ဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၉ ရက်မှ ၁၁ ရက် အထိ ရန်ကုန်မြို့ ကန်တော်ကြီး ပဲလှစ်ဟိုတယ်၌ နေ့စဉ်နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအထိ ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်ရာ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက် ဆွေးနွေးလိုပါက ဦးတင်မောင်သန်း ဒုတိယညွှန်ကြား ရေးမှူး သစ်တောဦးစီးဌာန နေပြည်တော် ဖုန်း ၀၆၇-၄၀၅၄၂၈၊ ၀၉-၂၆၀၁၀၄၁၅၅၊ Fax ၀၆၇- ၄၀၅၄၂၈ နှင့် ၀၆၇-၄၀၅၄၂၉၊ e-mail: luasc.myanmar@zamil.com သို့ ဆက်သွယ်ပြီး အမည်စာရင်း ပေးပို့နိုင်ကြောင်းနှင့် မတက်ရောက် နိုင်ပါကလည်း အင်တာနက်စာမျက်နှာ <http://www.fdmoeaf.gov.mm/> law တွင် ဖတ်ရှုလေ့လာပြီး အမျိုးသား မြေအသုံးချမှု မူဝါဒ(မူကြမ်း)အပေါ် အကြံပြုချက်၊ ဝေဖန်သုံးသပ်ချက်များ ပေးပို့နိုင်ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန် အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်း၏ ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန် အဂ္ဂမဟာသီရိ သုဓမ္မသီရိ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ် ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့် မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင် ဆရာကြီးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့် အဂ္ဂမဟာသီရိ သုဓမ္မသီရိ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ် ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၏ ဇနီး ဒေါ်ကြာကြာလှ မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ဇနီး ဒေါ်ကြာကြာလှ သီရိ သုဓမ္မသီရိ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ပေးအပ် ချီးမြှင့်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

★ စာမျက်နှာ ၅ မှ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူဦးရွှေမန်းက သီဟသူဓမ္မ မဏိဇောတဓရ ဘွဲ့တံဆိပ် တော်ရရှိသူ တစ်ဦးနှင့် သုဓမ္မမဏိဇောတဓရဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိသူ တစ်ဦးတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြ သည်။
ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌနှင့် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌတို့က သုဓမ္မ မဏိဇောတဓရ နှင့် သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူများအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။
ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန်က အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မသီရိဘွဲ့ တံဆိပ်တော်ရရှိသူ သုံးဦး၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏

ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့်က အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မသီရိ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူ နှစ်ဦးတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။
အလားတူ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ဇနီး၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ကြည်း)၏ဇနီး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၏ ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ခင်ခင်နန်းရီ၊ ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်နှင့် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာခင်တို့ကလည်း သီရိသုဓမ္မသီရိ သီဟသူဓမ္မသီရိနှင့် သုဓမ္မသီရိဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရရှိသူများအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သံယနာယကအဖွဲ့ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဒက္ခိဏာရာမဘုရားကြီးတိုက် အတွက်ကရီ ဆင်မင်းကျောင်း ပဓာန နာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ တဒန္တဩဘာသာဘိဝံသ မဟာထေရ်ထံမှ

နိုင်ငံတော်သမ္မတအမှုပြုသော ပရိသတ်များက အနု မောဒနာတရားနာယူကြပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစုတို့အတွက် ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေကြသည်။
အခမ်းအနားအပြီးတွင် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့နှင့်အတူ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများ၊ ပြည်ထောင်စုရွှေ့နေချုပ်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စု စာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ရုံး၊ မြန်မာ နိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီတို့မှ အကြီး

အကဲများနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေရှိ မြို့နယ်များမှ ဘာသာရေးနှင့် လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကုမ္ပဏီများနှင့် အလှူရှင်ပြည်သူများက ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်ကြီးများနှင့် သီလရှင်ဆရာကြီး များအား ဥပ္ပါတသန္တိဇောတိတော် အဝင်လမ်းနှင့် ပတ်လမ်း တစ်လျှောက်တို့၌ ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို သဒ္ဓါကြည်ဖြူစွာဖြင့် လောင်းလှူပူဇော်ကြသည်။
ယနေ့ကျင်းပသည့် အခမ်းအနားတွင် ပြည်တွင်းဘွဲ့ခံ ဆရာတော် ၁၃၅ ပါး၊ ပြည်ပဘွဲ့ခံဆရာတော် ၁၅ ပါး စုစုပေါင်း ဆရာတော်အပါး ၁၅၀၊ သီလရှင်ဆရာကြီး ၁၃ ပါး၊ လူပုဂ္ဂိုလ်အမျိုးသား ၁၃ ဦးနှင့် အမျိုးသမီး ၂၈ ဦး တို့အား သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

● MNL မှ

နေပြည်တော်နှင့် မနောမြေအသင်းတို့က ရှစ်ပွဲကစား ငါးမှတ်စီ၊ ဇေယျာရွှေမြေအသင်းက ခုနစ်ပွဲကစား ငါးမှတ်၊ ဇွဲကပင်အသင်းက ရှစ်ပွဲကစား လေးမှတ်ရရှိထားသည်။
ရှစ်ပွဲဆက်အနိုင်ရရှိထားသည့် ရန်ကုန်အသင်းမှာ အိမ်ကွင်း၌ ဇေယျာရွှေမြေနှင့် တွေ့ဆုံနေရာ နိုင်ပွဲဆက်မည့်

အနေအထားပင်ဖြစ်သည်။ ရုံးပွဲမရှိသေးသည့် ဒုတိယ နေရာမှ ဧရာဝတီအသင်းမှာ ကမ္ဘောဇအသင်းနှင့် ပွဲကျပ် ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး ရတနာပုံအသင်းမှာ ဇယားအောက် ဆုံးမှ ဇွဲကပင်နှင့် တွေ့ဆုံနေသည်။ MNL ပြိုင်ပွဲကို ယခု တစ်ပတ်အပြီးတွင် ခေတ္တရပ်နားမည်ဖြစ်ပြီး ဇွန် ၂၂ ရက်မှ စတင်မည်ဖြစ်သည်။

ပြည်ထွင်းရေးရာ



ဗုဒ္ဓိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်ဝန်း ဒေါ်နန်းရွှေမှန် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်ကြီးအား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူပူဇော်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဗုဒ္ဓိယသမ္မတ ဦးညက်ထွန်းနှင့်ဝန်း ဒေါ်ခင်အေးမြင့် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်ကြီးအား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူပူဇော်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

စနေဒေသတွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုများကို မျက်ဝါးထင်ထင် တွေ့မြင်နေရပြီဖြစ် ရရှိပြီးဖြစ်သည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်

နေပြည်တော် မတ် ၄

သမ္မတဦးလှိုင်က ဤနေ့စွဲတွင် စနေဒေသတွင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို မျက်ဝါးထင်ထင် တွေ့မြင်နေရပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောဆိုခဲ့သည်။

အဟုန်ကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွား ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စနစ်တစ်ခုမှ စနစ်တစ်ခုသို့ ပြောင်းလဲကျင့်သုံး ရာတွင် ချက်ချင်းပြောင်းလဲဆောင်ရွက် ချိ မရနိုင်ပါဘဲ ယခုအခါတွင် ဒီမို ကရေစီစနစ်ဖြင့် လိုက်လျောညီထွေမှု ရှိသည့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ တဖြည်း ဖြည်း အရှိန်ရရှိလာပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယခု အခါတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ လမ်း ညွှန်မှုဖြင့်နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ ကျေး လက်နေပြည်သူများ၏ လူနေမှုဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လျှပ်စစ်မီး ရရှိရေး၊ သောက်သုံးရေနှင့်စိုက်ပျိုးရေး ရရှိရေး၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ဖန်တီးပေးခြင်း၊ ငွေကြေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ် ရေး ကောင်းမွန်စေရေးတို့ကို ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ လမ်းပန်းဆက် သွယ်ရေးကောင်းမွန်မှုသာ ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ရှမ်းပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစစ်အောင်မြတ်၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီး များ၊ စနေကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ အလုပ်အမှုဆောင် ကော်မတီဝင်များနှင့် ဒေသဦးစီးအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြသည်။

ယင်းပြောင်းလဲမှုအခြေခံကောင်းများ ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက် သွားကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံ တော်သမ္မတအနေဖြင့်လည်း ဒီမိုကရေ စီစနစ်ဖော်ဆောင်နိုင်ရန် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင် ကဏ္ဍတိုးမြှင့်ရေး စသည့်ပြုပြင်ပြောင်း လဲရေးလုပ်ငန်းများကို အဆင့်(၃)ဆင့် ချမှတ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။

ပုံပိုးပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ စနေကိုယ် ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသသည် ယခုထက် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် ဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့အနေဖြင့် မိမိတို့ တာဝန်ထမ်း ဆောင်ရသည့်ကာလအတွင်း မိမိတို့ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် စိတ်ကောင်း၊ စေတနာကောင်းဖြင့် ဖြည့်ဆည်းဆောင်

တွေ့ဆုံပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းက အမှာစကားပြောကြား ရာတွင် ဒီမိုကရေစီအစိုးရသစ်လေးနှစ် တာကာလအတွင်း ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ခဲ့မှုကြောင့် ယခုအခါတွင် စနေဒေသ၌ ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုများကို မျက်ဝါးထင်ထင် တွေ့မြင်နေရပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခု ရရှိပြီးဖြစ်သည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအရှိန်

ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများဆောင်ရွက်ရာ တွင် ပြည်သူ့ဆန္ဒများကို ချက်ချင်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်သည်များကို ချက်ချင်းဆောင် ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး ရေရှည်ဆောင်ရွက် ရမည့်ကိစ္စရပ်များကို မူဝါဒချမှတ်ပြီး

ရွက်သွားကြစေလိုကြောင်းဖြင့် ပြော ကြားသည်။ ထို့နောက် ဒေသဦးစီးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထူးကိုကိုက ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် လိုအပ်ချက်များကို ရှင်းလင်း တင်ပြရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစစ်အောင်မြတ်က ဖြည့်စွက် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။



စနေကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ အနေဖြင့် အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအနေဖြင့် လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍတွင် ကတ္တရာ လမ်း ၂၅ မိုင်၊ ကျောက်ချောလမ်းမိုင် ၅၀ ကို လမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းဆောင် ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး မြေသားလမ်းမိုင် ၁၂၀ ကျောင်းကို အဆင့်တိုးမြှင့်နိုင်ခဲ့ ကြောင်း၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် မှစတင်ပြီး နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်း သားလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး သင်တန်းကျောင်းကို ပင်းတယမြို့တွင် အသစ်တည်ဆောက်၍ ဖွင့်လှစ်ပညာ

ဖောက်လုပ်နိုင်ခဲ့ခြင်း၊ သောက်သုံးရေ ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ရေးကဏ္ဍတွင် ကျေးရွာပေါင်း၁၆၇ ရွာကို သောက်သုံး ရေရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်း၊ မီးလင်းရေးကဏ္ဍတွင် ကျေးရွာပေါင်း ၂၆၂ ရွာရှိသည့်အနက် ၁၂၂ ရွာကို မီးလင်းအောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင် ခဲ့ခြင်း၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍတွင် ခုတင် ဆေးရုံတစ်ရုံ၊ ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲ ၃၀ ခု၊ တိုင်းရင်းဆေးကုဌာန တစ်ခု တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး ပညာရေးကဏ္ဍ တွင် အခြေခံပညာအထက်တန်း၊ အလယ်တန်း၊ မူလတန်းကျောင်း ၂၈ ကျောင်းကို အဆင့်တိုးမြှင့်နိုင်ခဲ့ ကြောင်း၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် မှစတင်ပြီး နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်း သားလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး သင်တန်းကျောင်းကို ပင်းတယမြို့တွင် အသစ်တည်ဆောက်၍ ဖွင့်လှစ်ပညာ

သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် မွန်းလွဲ ပိုင်းတွင် ပင်းတယမြို့ ရွှေဥမင်သာဘဝ လိုက်တော်အတွင်းရှိ ဆုတောင်းပြည် စေတီတော်အား သွားရောက်ဖူး မြော်ကြည့်ညှိခဲ့သည်။ စနေတိုင်းရင်းသားများ ဆုံဆည်းရာ (၅)နှစ်မြောက် အခမ်းအနားကို ရွှေ ဥမင်သာဘဝလိုက်တော် တောင်ခြေ ရင်းတွင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိပြီး မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဒေသဦးစီးအဖွဲ့မှ ဦးဆောင်ပြီး ဒေသ ခံပြည်သူများနှင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ စေတနာရှင်ပြည်သူများက ပင်းတယ မြို့နယ်မှ ဆရာတော်၊ သံဃာတော် များအား ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူ ကြသည်။ စနေတိုင်းရင်းသားများ ဆုံဆည်းရာ နေ့ အထိမ်းအမှတ်ပွဲတော်ကို မတ် ၂ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ ကျင်းပမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ဝတ္ထုထုတ်သုံးဆန်၊ ဝီဂိုပေါ့ပါးသော ကာဗွန်အမျှင်ဖြားများနှင့် လူသံချည်မျှင်မျှင်သော ဆိုလာဆဲလ်မျှင်များဖြင့် တီထွင်ထားသော ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံမှ နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံးလေယာဉ် Solar Impulse - 2 မန္တလေးမြို့သို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ရောက်ရှိမည်

မြောက်ပိုင်းဒေသများတွင် ကွက်ကျားမိုးရွာမည်
နေပြည်တော် မတ် ၄
ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန်အထိ မိုးလေဝသတိုင်းထွာချက်အကျဉ်းချုပ် လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်းက ကချင်ပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ်ထစ်ချန်းရွာခဲ့ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းခဲ့ကာ ကျန်တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် အများအားဖြင့် သာယာခဲ့သည်။ နေ့အပူချိန်များမှာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင် ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် မတ်လ၏ ပျမ်းမျှ အပူချိန်တို့ထက် ၃ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်မှ ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်ထိပိုခဲ့ပြီး ကျန်တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် မတ်လ၏ ပျမ်းမျှအပူချိန်ခန့်သာရှိခဲ့သည်။
နောက်နှစ်ရက်အတွက်ခန့်မှန်းချက်
မြန်မာနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းဒေသများတွင် နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ် ဆက်လက်ထစ်ချန်းရွာမည်။

နည်းစဉ်

စာမျက်နှာ ၁၆ မှ

မိမိတို့၏လုပ်ငန်းများကို အခြားအာဆီယံနိုင်ငံများမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကြီးများ၏ ဝါးမျိုခြင်းမခံရအောင် ဖျတ်လတ်နိုးကြားစွာ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်သကဲ့သို့ ထုတ်ကုန်အရည်အသွေး ထိန်းသိမ်းခြင်း၊ သဘာဝသယံဇာတများသုံးစွဲမှု လျော့ချခြင်း၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းခြင်း၊ စွမ်းအင် ချွေတာခြင်းနှင့် စွန့်ပစ်ပစ္စည်းများ၊ သဘာဝအရင်းအမြစ်များ မှစွမ်းအင်ပြန်လည်ထုတ်ယူသုံးစွဲခြင်းတို့ကိုလည်း ဆောင်ရွက်ရပါသည်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာငွေကြေးရန်ပုံငွေအဖွဲ့နှင့် ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့များက သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများကို လိုက်နာကျင့်သုံးပြီး ခိုင်မာသော ငွေကြေးစနစ်နှင့် ငွေကြေးဖျေးကွက်သို့ ဖြစ်ပေါ်လာအောင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ဝန်ထမ်းတစ်ဦးချင်းစီမှအစပြု၍ တာဝန်ခံမှု၊ တာဝန်ယူမှုတို့ဖြင့် ဝန်ကြီးဌာန၊ ပုဂ္ဂလိက၊ နိုင်ငံတကာများနှင့် ဆက်သွယ်နေသော လုပ်ငန်းများအပါအဝင် စီမံကိန်းများစွာ၏ မျှော်မှန်းချက်၊ ရည်မှန်းချက်များကို ပေါက်ရောက်အောင်မြင်အောင် အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်းအား ထုတ်လျက်ရှိပါသည်။ လုပ်ဆောင်ရမည့် လုပ်ငန်းများအနက် လုပ်သင့်လုပ်ထိုက်သည်မှန်သမျှနှင့် ပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်များအတွက် အမြန်ဆုံးဖြည့်ဆည်းနိုင်မည့် လုပ်ငန်းဟူသမျှကိုလည်းရွေးချယ်ပြီး ဦးစားပေး လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။

သန့်ရှင်းသောအစိုးရနှင့် ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်ရေးစနစ်အောင်မြင်စွာ ဖြစ်ထွန်းပေါ်ပေါက် လာစေရေးအတွက် မဖြစ်မနေဆောင်ရွက်ပေးသည့် အလုပ်သမားများ၏ အနိမ့်ဆုံးလုပ်သမားပေးစနစ်နှင့် နိုင်ငံတော်ထိန်းသိမ်းမှုကို ထိုက်သင့်မျှတသော လစာ၊ စရိတ်၊ ချီးမြှင့်ငွေများ တိုးမြှင့်ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ရေးတွင် နိုင်ငံတော်၏ ရနေနှင့် သုံးငွေအခြေအနေ၊ မေခရိုစီးပွားရေးအလားအလာ၊ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေ၊ စီးပွားရေးနှင့် ငွေရေးကြေးရေးတည်ငြိမ်မှုအခြေအနေနှင့် ငွေဖောင်းပွမှုနှုန်းစသည့် အချက်များကို ရေတို၊ ရေရှည် အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေရန်ဘက်စုံထောင့်စုံမှ သုံးသပ်တွက်ချက်လျက်ရှိပါသည်။

လစာတိုးမြှင့်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာမည့်သမန်အသုံးစရိတ် သုံးစွဲမှုနှင့် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုအတွက်ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်များသုံးစွဲမှုကို သင့်တင့်မျှတအောင် ချိန်ထိုးဆောင်ရွက်ရပါမည်။

လေလွင့်ပြုန်းတီးမှုနှင့် ထုတ်လုပ်မှုစရိတ်များ လျော့ကျစေရန် အသုံးစရိတ်များ သုံးစွဲရာ တွင်လည်း သုံးသင့်သည်ကို သုံးခြင်း၊ စိစစ်သင့်သည်ကိုစိစစ်ပြီးရသင့် ရထိုက်သော ရငွေများနှင့်ဝင်ငွေအကျိုးအမြတ်များပိုမိုရရှိအောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း ရေးသားတင်ပြ အပ်ပါသည်။

တရုတ်နိုင်ငံတွင် အမေရိကန်အီလက်ထရွန်နစ်ပစ္စည်းသစ်များ အသုံးပြုမှု နည်း

တရုတ်နိုင်ငံသည် တရားဝင်ထုတ်ပြန်ချက်စာရင်းအရ စတုဂံ (Cisco)၊ Apple၊ မက်ဂါရီ (McAfee)၊ ဆီထရစ် (Citrix) စသော အမေရိကန်နာမည်ကြီးနည်းပညာ ကုမ္ပဏီများ၏ထုတ်ကုန်များကို သုံးစွဲမှုများ လျော့နည်းလာခဲ့သည်ဟု ရိုက်တာသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

ထိုကဲ့သို့ အပြောင်းအလဲတစ်ရပ်ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းသည် တရုတ်နိုင်ငံအစိုးရဌာနများနှင့်အချက်အလက်စင်တာများတွင် အထက်ဖော်ပြပါ အမေရိကန်ကုန်ပစ္စည်းများကို သုံးစွဲမှုလျော့နည်းလာပြီးဒေသတွင်းနာမည်ကြီး နည်းပညာကုမ္ပဏီများဖြစ်သော ဟွာဝေးနှင့် ZTE ပစ္စည်းများကို အစားထိုးသုံးစွဲလာခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်။

ယင်းဖြစ်စဉ်သည် တရုတ်နည်းပညာကုမ္ပဏီများ အတွက်တိုးတက်မှုအနေအထားတစ်ရပ်ဖြစ်ခဲ့သော်လည်း စတုဂံကုမ္ပဏီအတွက်မူ အကြီးအကျယ်အလုံးခံခဲ့ရသောကိစ္စရပ်ဖြစ်လာခဲ့သည်။ ၂၀၁၂ခုနှစ်တွင်အဆိုပါ အမေရိကန်ကုမ္ပဏီ၏ မတူညီသော ထုတ်ကုန်ပေါင်း ၆၀ သည် ဗဟိုအစိုးရအတွက် အလွန်အရေးပါသော ရုံးသုံး

ပစ္စည်းများ ဖြစ်ခဲ့ပြီး ယခုအချိန်တွင်မူ နေရာယူပျက် ခဲ့ရသည်။

ယင်းသို့ ဖြစ်ခဲ့ရခြင်းမှာ အက်ဒဝပ် စနီဒန်၏ အမေရိကန် သတင်းကြားဖြတ် နားထောင်သည်ကို ဖွင့်ချခဲ့သော ကိစ္စရပ်ကြောင့်ဖြစ်ခဲ့သည်ဟု ရိုက်တာက ဖော်ပြခဲ့သည်။ “စနီဒန်ရဲ့ ကိစ္စက ထိပ်ပိုင်းခေါင်းဆောင်



ခွဲကြဲပြီး တစ်ခြားတရုတ်နည်းပညာကုမ္ပဏီထုတ် ပစ္စည်း တွေကိုပဲသုံးစွဲလိုကြတယ်”ဟု ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့အစည်း လေ့လာရေးတွဲဖက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ကျူဆက် ကွန်က ပြောကြားခဲ့သည်။ (မေလဲသင်း)

ဆစ်ဆောင်းစမတ်တီပီများကြောင့် ဂယက်ထဲရသည့်စမတ်တီပီလောက

ဆစ်ဆောင်းသည် ၎င်း၏နောက်ဆုံးထုတ်လုပ်ခဲ့သော စမတ်တီပီများနှင့် ချိတ်ဆက်ထားသော ဆာဗာများကို ဖွင့်ပေးခြင်းဖြင့် ဝယ်ယူအသုံးပြုသူများ အနေဖြင့် နှစ်ရက်ကြာ စမတ်တီပီ၏ နောက်ဆုံးထွက် Feature များကို အသုံးမပြုနိုင်ခဲ့ပေ။

သို့သော် ဆစ်ဆောင်းက ယင်း ပြဿနာကိုယခုအခါ အလုံးစုံဖြေရှင်းပြီး ဖြစ်သည်ဟုဆိုခဲ့သည်။

လွန်ခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်အနည်းငယ်ကပင် ဆစ်ဆောင်းစမတ်တီပီအသုံးပြုသူများအနေဖြင့် အသံ အချက် အလက် (VoiceData) ကိုအသုံးမပြုမီ ကြိုတင်သတိပြုရန် အတားအဆီးလိုအပ်သည်

ဆိုသည်ဟု ရှင်းပြခဲ့သေးသည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက်ကထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဆစ်ဆောင်းက ၎င်းတို့ပုံမှန်လုပ်ရိုးလုပ်စဉ်အတိုင်းစမတ်ဟက်ဆာ ဟက် အဆင့်မြှင့်တင်ခဲ့ခြင်းသာဖြစ်သည်ဟု ဖော်ပြခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကုမ္ပဏီက ပြောကြားခဲ့ရာတွင် “ဒီဖြစ်စဉ်အတွင်းမှာ အချို့သော ဝယ်ယူသူတွေအနေနဲ့ စမတ်တီပီနှင့်ဆာဗာချိတ်ဆက်ထားတာတွေ အားလုံးမှာ အခက်အခဲတွေဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီအခက်အခဲက နိုင်ငံရဲ့ သင်္ကေတဂုဏ် (Country Code) နဲ့ဆာဗာချိတ်ဆက်ရာမှာ အဆင်မပြေမှုတွေရှိခဲ့တာကြောင့် ဖြစ်လာခဲ့ပြီး အခုဒီကိစ္စရပ်ကို အလုံးစုံဖြေရှင်းပြီးဖြစ်ပါတယ်”ဟု ဆိုခဲ့သည်။

ဂရမ်တာစည်းမျဉ်းသုတေသနဌာနမှ လေ့လာဆန်းစစ်ရေးအရာရှိ ပေါလ်အိုဒိုနီဗတ်ကမူ ယင်းကိစ္စရပ်မှာ နောက်ဆက်တွဲကိစ္စရပ်အသေးစားပင်ဖြစ်ပြီး ဆစ်ဆောင်းအနေဖြင့် ကြီးမားသော အခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းရန် ရက်သတ္တပတ်များစွာတိုင် အောင်ကြိုးစားရလေ့ရှိကြောင်း ဆိုခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ၎င်းကအဆိုပါပြဿနာမျိုးမှာ နောက်ဆုံးပေါ်နည်းပညာရပ်များတွင် ဖြစ်လေ့ဖြစ်ထရှိသောကိစ္စရပ်မျိုးပင်ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်သူ များ၏ အရည်အချင်းတစ်ရပ်တွင် ဝန်ဆောင်မှုကို အမြဲတစေအကဲခတ်ကြည့်ရှုနေရခြင်းက အကြီးမားဆုံးအရင်းအနှီးတစ်ခုပင်ဖြစ်သည်ဟု ဆိုခဲ့သည်။

သို့သော် ဆစ်ဆောင်းပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူများက ဝယ်ယူသူ ပမာဏဘယ်လောက်များများက ဆာဗာပြဿနာကိုခံခဲ့ရသည်ဆိုသည်ကို ချက်ချင်းမပြောကြားခဲ့ဘဲ နောက်ပိုင်းတွင်မှ ၎င်းတို့အနေဖြင့် ဝယ်ယူသူများအတွက် အကောင်းဆုံးသောဝန်ဆောင်မှုများကို အမြဲတစေဖြည့်ဆည်းပေးရန် ဆန္ဒရှိသော်လည်း တချို့သော နည်းပညာဆန်းစစ်မှု၏ နောက်ဆက်တွဲအခက်အခဲများက ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်းချပေးရန် ခက်ခဲနေဆဲဖြစ်သည်ဟုဆိုခဲ့သည်။

အကယ်၍ ဝယ်ယူသူများ လိုအပ်မှုရှိခဲ့ပါက သေတွင်းစင်တာများကိုဆက်သွယ်ကာ အကူအညီရယူနိုင်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ (မေလဲသင်း)

ကုမ္ပဏီကြီးများ လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများက အထူးဈေးနှုန်းများဖြင့် တိုက်ရိုက်ခင်းကျင်းပြုသရောင်းချမည့် မဟာသင်္ကြန်အကြံ ပူးသိမ်မြို့ ကုန်စည်ဖြန့်ဖြူးကြီး (31-3-2015 မှ 4-4-2015) (မြို့နယ်ဒုတိယ) WINNER - PH : 09 517 3076, 09 36152320, 09 250375368, 09 250058306

Mingalar Cinemas

သမ္မတ ၀၁-၂၅၅၆၂ ၀၁-၂၅၅၆၃	သွင် ၀၁-၃၇၂၅၉၄ ၀၃၃၃၂၅၅၅၆	မင်္ဂလာ(၁) ၀၁-၂၅၃၅၅၅ ၀၁-၂၅၃၅၅၆	မင်္ဂလာ(၂) ၀၃၃၃၂၅၅၅၅ ၀၃၃၃၂၅၅၅၆	ရှေ့ဆောင် ၀၁-၂၅၂၀၃၃ ၀၁-၃၃၈၀၃၃ ၀၁-၃၃၈၀၃၃	နေပြည်တော် ၀၁-၂၅၂၅၇၇ ၀၁-၂၅၂၀၂၈
မင်္ဂလာစံပြ ၀၃၃၃၃၀၇၆၀၀၀ ၀၃၃၃၃၀၇၆၀၀၀	Top Royal (Kingman-2) ၀၃၃၃၂၀၃၀၆၂၅၃ ၀၃၃၃၂၀၃၀၆၂၅၃	ဝင်းလှိုင် ၀၂-၃၃၅၃၂၅ ၀၂-၆၀၂၅၃	မြို့မ ၀၂-၃၃၅၃၂၅ ၀၂-၃၃၅၃၂၅	မင်္ဂလာဒိင် ၀၃၃၃၂၅၅၅၅၅ ၀၃၃၃၂၅၅၅၅၅	မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (မြို့မ) ၀၃၃၃၃၀၃၃၃၃၃၃ ၀၃၃၃၃၀၃၃၃၃၃

မင်္ဂလာလှည်း
၀၃၃၃၃၃
သမ္မတ၊ သွင်၊ မင်္ဂလာ(၁)၊ မင်္ဂလာစံပြ၊ Top Royal
ပန္နဲထေး
ဝင်းလှိုင်၊ မြို့မ
မြို့မ
မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

I Fine...Thank You Love You(2D)
၀၃၃၃၃၃ - နေပြည်တော်(၃)

BLACKHAT(2D)
၀၃၃၃၃၃
နေပြည်တော်(၁)
ပန္နဲထေး
မြို့မ(နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ)

Rock Angels(2D)
၀၃၃၃၃၃ - နေပြည်တော်(၂)
ပန္နဲထေး - မင်္ဂလာဒိင်မွန်း

KINGSMAN services secrets
၀၃၃၃၃၃
ရှေ့ဆောင်(၁)၊ မင်္ဂလာစံပြ
ပန္နဲထေး
မင်္ဂလာဒိင်မွန်း

Snow Girl and The Dark Crystal (3D)
၀၃၃၃၃၃ - ရှေ့ဆောင်(၂)၊
မင်္ဂလာ(၁၅စင်တာ)
မင်္ဂလာစံပြ
ပန္နဲထေး - မင်္ဂလာဒိင်မွန်း
မြို့မ - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

သက်တံသစ်
မြို့မ - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

၆ . ၃ . ၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ပြသမည့်ဇာတ်ကားသစ်များ
ဖွဲ့ဆိုသတိပြု - ၁၀:၀၀နာရီ၊ ၁၂:၃၀နာရီ၊ ၃:၃၀နာရီ၊ ၆:၃၀နာရီ၊ ၉:၃၀နာရီ

ဖြည့်ထွင်းငေးရာ



လှိုင်မြို့နယ် သာသနာ့နဂါဟအသင်း၏ဒုတိယအကြိမ် ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆေး၊ ဆား လှူဒါန်း

ရန်ကုန် မတ် ၄ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ထေရဝါဒ ဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် နယ်စပ်တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့နဂါဟအသင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်၊ သာသနာ့နဂါဟအသင်း၏ ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆေး၊ ဆား လှူဒါန်းပွဲအခမ်းအနားကို ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် လှိုင်မြို့နယ် ချောင်းကျောင်းတိုက်ရှိ ထူးဆန်းပြည့်စုံဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းထွန်းနှင့် အနောက်ပိုင်းခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်သာသနာ့နဂါဟအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ သမားတော်ကြီး ဒေါက်တာဦးကျော်စိန်နှင့် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်သာသနာ့နဂါဟအသင်း ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် အလှူရှင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ အလှူငွေပေးအပ်လှူဒါန်းရာ တာဝန်ရှိသူများမှ လက်ခံရယူပြီး ဂုဏ်ပြုလွှာများပြန်လည်ပေးအပ်ကာ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် သာသနာ့နဂါဟအသင်းဥက္ကဋ္ဌ သမားတော်ကြီး ဒေါက်တာဦးကျော်စိန်က လှူဒါန်းမှုအစုစုအတွက် ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ လှူဒါန်းမှုတွင် ဆွမ်းဆန်တော် ၁၁၉၀ အိတ်၊ ဆီ သုံးပိဿာပွဲ ၁၁၀ ပွဲ၊ ဆေးမိုးစုံ ၃၃၀ဘူး၊ ပရိကွေရာခြင်း ၁၃ခြင်း၊ ဆား ၁၁၀ထုပ်ဖြစ်ပြီး စုစုပေါင်းလှူဒါန်းငွေမှာ ကျပ် ၂၃၄၉၇၀၀၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တင်မောင်ဦး(အလုံ)

အလောင်းတော်ကဿပစံကျောင်းသို့ ဆင်စီးသွားရန် နေရာများ၌ ကြီးကြပ်စီမံသူမရှိ၍ အခက်အခဲဖြစ်နေ

မုံရွာ မတ် ၄ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် အလောင်းတော်ကဿပ အမျိုးသားဥယျာဉ် အတွင်းရှိ အလောင်းတော်ကဿပစံကျောင်းတော်သို့ သွားရောက်သော ဘုရားဖူးခရီးသည်များအနေနှင့် ဆင်စီးရန်သတ်မှတ်နေရာများတွင် စနစ်တကျ ကြီးကြပ်စီမံပေးသူမရှိ၍ အခက်အခဲနှင့် ကြုံတွေ့နေကြောင်း သိရသည်။ “ယာဉ်ရပ်နားစခန်းနဲ့ စံကျောင်းတော် ဆင်တက်ခုံနေရာတွေမှာ ဆင်ပေါ်က ဆင်းမဲ့သူ၊ ဆင်ပေါ်တက် မဲ့သူ နေရာသတ်မှတ်မထားတဲ့ အတွက် ဆင်းမဲ့သူ၊ တက်မဲ့သူတွေ ရောထွေးပြီး ဆင်တက်ခုံပေါ်မှာ အလုအယက်ဖြစ်နေကြပါတယ်။ သက်ကြီးရွယ်အိုနဲ့ကလေးတွေဆိုရင် နောက်ကနေ လူတွေတိုးလို့ လိမ်ကျမယ့် အန္တရာယ်ကို စိုးရိမ်

နေရတယ်။ စနစ်တကျ ကြီးကြပ်စီမံပေးမဲ့သူသာရှိရင် ဒီလိုတွေဖြစ်လာစရာရှိမှာ မဟုတ်ပါဘူး” ဟု ကိုယ်တိုင်ကြုံတွေ့ခဲ့ရသူ မန္တလေးမြို့မှ လာရောက် ဘုရားဖူးသူတစ်ဦးက ပြောသည်။ “မိသားစုလေးယောက်အတူတူ ဘုရားဖူးသွားခဲ့တာပါ။ ဆင်တက်ခုံပေါ်မှာ တိုးဝေးပြီး ဆင်စီးဖို့ သူထက်ငါ နေရာဦးကြတော့ ကျွန်တော်နဲ့ ကျွန်တော်သမီးပဲ အရင်တက်လို့ရတယ်။ စံကျောင်းတော်ကိုရောက်ပြီး ၁ နာရီလောက်နေမှ နောက်က မိသားစု နှစ်ယောက် ရောက်လာတယ်။ ဆင်စီးစီးတွေနဲ့ အချိတ်အဆက်လုပ်ပြီး သွားနေတာတွေလဲ မြင်ခဲ့ရတယ်။ အလှည့်ကျစနစ်နဲ့ ဆင်တက်ခုံနားမှာ စနစ်တကျကြီးကြပ်ပေးမဲ့သူတစ်ယောက်မှ မတွေ့ခဲ့ရဘူး။ အလှည့်ကျစနစ်နဲ့ အဆင်းခုံ၊ အတက်ခုံ (ဆိုက်ရောက်/ထွက်ခွာ) ခွဲခြားထားရင်

ဘယ်သူမှ တိုးဝေးနေစရာ မလိုတော့ပါဘူး။ တာဝန် ရှိသူတွေလာရောက် ကြီးကြပ်ပေးရင် ကောင်းမယ်လို့ ထင်ပါတယ်” ဟု ဘုရားဖူးခရီးသည် တစ်ဦးက ပြောပြသည်။ အလောင်းတော်ကဿပစံကျောင်းတော်သည် မုံရွာမြို့မှ ၅ မိုင်ခန့်ကွာဝေးပြီး နှစ်စဉ် နတ်တော်လအတွင်း ဘုရားဖူးခရီးစဉ်စတင်၍ တန်ခူးလသတ်ကြီးအပြီးတွင် ဘုရားဖူးပိတ်လေ့ရှိသည်။ ယခုအခါ အလောင်းတော် ကဿပဘုရားဖူးယာဉ်ရပ်နားစခန်းမှ စံကျောင်းတော်သို့ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ သစ်ထုတ်လုပ်ရေးမှ ဆင်ကောင် ၈၄၀ ခန့်ဖြင့် ဘုရားဖူးခရီးသည်များအား ပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ မန်း (ကိုယ်ပွား)

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအသိပညာပေး ဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်ပွဲ သနပ်ပင်မြို့၌ကျင်းပ

သနပ်ပင် မတ် ၄ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအသိပညာပေးဆင့်ပွားသင်တန်း ဖွင့်ပွဲကို မတ် ၃ရက် နံနက် ၁၀နာရီက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးခရိုင် သနပ်ပင်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်း ရဲဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပခဲ့ရာ အရာရှိအဆင့် ၂၄ ဦး၊ ရပ်ကွက်အထောက်အကူပြုအဖွဲ့များနှင့် သတင်းမီဒီယာများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် သနပ်ပင်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကျော်စိုးသိန်းက ရဲအရာရှိများအနေဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးများဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲကို မကျင်းပမီ ကျင်းပဆဲနှင့်ကျင်းပပြီး ကာလသုံးခုလုံး၌ လုံခြုံရေးဥပဒေ ၁၅ မျိုးနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ၂၀၁၀နှင့် ၂၀၁၂ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲများမှ အားသာချက်အားနည်းချက်များကို သာကေယူ၍ ၂၀၁၅ခုနှစ် ပါတီစုံ ရွေးကောက်ပွဲအဖြစ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သည်။ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအသိပညာပေးဆင့်ပွားသင်တန်းကို အရာရှိများသာမက အခြားအဆင့်များကိုပါ သင်တန်းပို့ချသွားမည်ဖြစ်ပြီး မတ် ၃ ရက်မှစ၍ ငါးရက်တိုင်တိုင် သင်တန်းဖွင့်လှစ်ပို့ချမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ရဲထွန်း(မင်းဇွဲ)

မကွေးဒေသခံများ ရန်ကုန်တွင် ယာဉ် သွားရောက်ဝယ်ယူမှုများလာ

မကွေး မတ် ၄ မကွေးမြို့ဒေသခံများမှ ဒေသတွင်းလိုအပ်ချက်များအရ ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်အသုံးပြုလိုသူများအနေဖြင့် မကွေးမြို့တွင် showroom များ တွင်ဝယ်ယူမှု နည်းပါးနေဆဲဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်မြို့တွင်သာ စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်ဝယ်ယူမှုများရှိကြောင်း သိရသည်။ “မကွေးမှာ ဝယ်လိုအားနဲ့နေရာ အကျယ်အဝန်းပေါ်မူတည်ပြီး ကားအမျိုးအစားကြီးတင် မထားနိုင်ပါဘူး။ showroom ဖွင့်တဲ့ တစ်နှစ်လောက်အတွင်းမှာ အစီး ၆၀ လောက်ရောင်းရပေမယ့် ဒေသခံတွေကတော့ ရန်ကုန်ကိုပဲ ပိုအားသန်နေတာကို တွေ့ရပါတယ်။ ဂျပန်ကားသီးသန့်ရောင်းတဲ့အတွက် ပစ္စည်းကောင်းရမယ်၊ ရန်ကုန်ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးအတိုင်း ဝယ်လို့ရမယ်၊ ခြောက်လ တစ်ကြိမ် အခမဲ့စစ်ဆေးပေးနေပါတယ်” ဟု FARMER AUTO Showroom မကွေးတာဝန်ခံက ပြောသည်။ “ဝန်ဆောင်မှုလည်းတူမယ်။ စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်ဖို့ အခွင့်အလမ်းလည်းရမယ် ဆိုရင်တော့ မကွေးကားအရောင်းပြခန်းတွေအဆင်ပြေနိုင်ပါ



တယ်။ ဝယ်ဝယ်ချင်းကားတန်ဖိုးရဲ့ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းပဲပေးရပြီး ၁၂ လ နဲ့ ၂၄ လ အရစ်ကျ စနစ်တွေရှိတဲ့ အတွက်လည်း အရစ်ကျစနစ်နဲ့ပေးတာကိုသဘောကျသူတွေ ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့လို အရောင်းတွေ ဒီရင်းတွေ ရွေးချင်တဲ့သူတွေကတော့ ရန်ကုန်ကိုပဲသွားနေကြဦးမှာပဲ” ဟု ရန်ကုန်တွင် ကားဝယ်ထားသူတစ်ဦးက ၎င်း၏တွေ့ကြုံရသည့် ထင်မြင်

ချက်များကို ပြောပြသည်။ လက်ရှိတွင် မကွေးမြို့၌ အရောင်းပြခန်းသုံးခုသာရှိသေးပြီး နယ်ဝယ်အတွက်လည်း အရစ်ကျစနစ်နဲ့ပေးတာကိုသဘောကျသူတွေ ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့လို အရောင်းတွေ ဒီရင်းတွေ ရွေးချင်တဲ့သူတွေကတော့ ရန်ကုန်ကိုပဲသွားနေကြဦးမှာပဲ” ဟု ရန်ကုန်တွင် ကားဝယ်ထားသူတစ်ဦးက ၎င်း၏တွေ့ကြုံရသည့် ထင်မြင်

Truck နှင့် အခြားအိမ်စီးကားအများစုကိုပဲ ရန်ကုန်သို့ဆင်းဝယ်နေကြောင်းသိရသည်။ “ကားပွဲစားတွေလည်း ဈေးကွက်အရ ကားအလဲအထပ်လုပ်ချင်သူတွေနဲ့ ကွက်ကျန်လောက်သာ အလုပ်ဖြစ်နေပါတယ်။ သူတို့ရဲ့ ရပ်တည်မှုတွေက မရေရာဘူး” ဟု ကားဝယ်ရောင်းလုပ်ကိုင်သူတစ်ဦးက ပြောပြသည်။ မေတ္တု(မကွေး)

လူမှောင်ခိုဆိုင်ရာများနှင့် ကလေးသူငယ်များဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ မကွေးမြို့တွင်သင်တန်းပို့ချ

မကွေး မတ် ၄ မကွေးခရိုင် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး တပ်ဖွဲ့စုနှင့် UNICEF Myanmar တို့၏ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် လူကုန်ကူးမှု၊ လူမှောင်ခို၊ ကလေးသူငယ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခြင်း သင်တန်းဖွင့်လှစ် သင်ကြားပို့ချသည့် အခမ်းအနားကို မတ် ၃ရက် နံနက် ၈ နာရီက မကွေးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ခန်းမတွင်ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် မကွေးခရိုင် ခရိုင်လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းသန်းက သင်တန်းအဖွဲ့အမှတ်စဉ်များပြောကြားပြီး လူကုန်ကူးမှုနှင့် လူမှောင်ခိုများ အဓိပ္ပာယ် ရှင်းလင်းချက်များနှင့်အရေးယူဆောင်ရွက်ခဲ့ရသော လူကုန်ကူးမှုများနှင့် ဆောင်ရွက်ရန်များကိုလည်းကောင်း၊ ရဲအုပ်ကျော်ဆန်းက တရားမဝင် အလုပ်သမားများ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာမှုများဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းပို့ချခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ UNICEF (မြန်မာ)ဒေါ် သီတာစိမ်းက ကလေးသူငယ်များဆိုင်ရာများ၊ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာများကိုလည်းကောင်း၊ ရဲအုပ်မိုးဇော်က ကလေးသူငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေအကြောင်း အရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါသင်တန်းသို့ လူကုန်ကူးမှုဆိုင်ရာ စောင့်ကြည့်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်သည့် ရပ်ကွက်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်း နယ်ထိန်းတပ်ကြပ်ကြီးများ၊ ရပ်ကွက်ကျေးရွာမှ အရန်မီးသတ်တာဝန်ခံများ၊ ရပ်ကွက်ကျေးရွာ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့နှင့် မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး နယ်မြေ အတွင်းလူကုန်ကူးမှု၊ လူမှောင်ခိုများသော မြို့နယ်များဖြစ်သည့် မကွေး၊ မင်းဘူး၊ မြို့သစ်၊အောင်လံ၊ မင်းလှမြို့များမှ ဒေသခံပြည်သူများ သင်တန်းသားစုစုပေါင်း ၅၀ တက်ခဲ့ကြကြောင်းသိရသည်။ သန်းနိုင်ဦး(ခေ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

နယ်ဝယ်လက်ကိုအားပြုရသည့် မကွေးဆိုင်ကယ် ဈေးကွက် ကျဆင်း

မကွေး မတ် ၄
မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မကွေးမြို့၌ ဆိုင်ကယ် Showroom များမှာ အလုပ်သိပ်မဖြစ်ဘဲ နယ်(ကျေးရွာ)ဝယ်လက်များ အပေါ်တွင်သာမှီခိုနေရကြောင်းဆိုင်ကယ် အရောင်းစင်တာများမှ တာဝန်ခံများ ကပြောသည်။

“ဆိုင်ကယ်အမျိုးအစားကတော့ စူပါကပ်၊ ကန့်ဘို၊ ရင်စင်း၊ လော့ဂျာ၊ ဂျာလင်း၊မက်စ်ထိုင်း၊ အက်ဇက်အစုံ ပါပဲ။ ဒီမှာတော့ အက်ဇက်ကအမြင့် ဆုံးပဲ။ သူက ကျပ်၁၈သိန်းလောက် ရှိတယ်။ ဈေးတန်းကပုံမှန်မရှိဘူး။ ကျပ်ငါးသိန်း ကျော်ခြောက်သိန်း ဝန်းကျင်တွေကများပါတယ်။ ဝယ်သူ နိုင်သလောက်ပစ္စည်းကိုပဲ ရောင်းရတာဖြစ်လို့ ဘယ်အမျိုးအစားက အရောင်းရဆုံးဆိုတာတော့ပြောဖို့ ခက်ပါတယ်။ မြို့ပေါ်ဝယ်လက်တွေ က မင်းဘူးကို သွားဝယ်ကြတယ်။ မင်းဘူးက မူဆယ်တို့ကြယ်ခေါင်တို့ က တိုက်ရိုက်ယူတာဆိုတော့ ဒိုင်လို ဖြစ်နေပြီး မြန်မာပြည် အလယ်ပိုင်း မှာရှိတဲ့အရောင်းဆိုင်တွေ မင်းဘူး ကတစ်ဆင့်ယူပြီးပြန်ရောင်းကြတာ များတယ်” ဟု Super Star ဆိုင်ကယ်

အရောင်းဆိုင် မှ အရောင်းတာဝန်ခံ တစ်ဦးကလက်ရှိ ဈေးကွက်အခြေ အနေကို ပြောသည်။
ဆိုင်ကယ်ပွဲစားတန်း၌ အများအားဖြင့် စီးကျအဟောင်းဘီးများသာ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ပြီး ယခင်က တစ်ရက်အတွင်း ပွဲစားတစ်ဦးလျှင် ငါးစီးခန့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ သော်လည်း တောင်သူသီးနှံပေါ်ချိန် များ၌ပင် တစ်ရက်လျှင် ပွဲစားတန်း တစ်ခုလုံးအနေဖြင့် ငါးစီးခန့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေပြီး ပုံမှန် ချိန်များတွင် တစ်ရက်လျှင်တစ်စီး၊ နှစ် စီးခန့်သာအရောင်းအဝယ်ဖြစ် ကြောင်း သဘာဝဆိုင်ကယ် ပွဲစား တန်းက ပွဲစားများကပြောသည်။

“အရင်ကနဲ့တော့ အတော်ကြီးကို ကွာသွားပါပြီ။ တောင်သူတွေက သီးနှံပေါ်ချိန်မှာ Showroom က အမြင့်ဈေးနဲ့ဆိုင်ကယ်တွေကိုမဝယ်ဘဲ အောက်ဈေးနဲ့ရတဲ့ပွဲစားတန်းက ဝယ်ပြီး သီးနှံစိုက်ချိန်ကျတော့လည်း ပွဲစားတန်းမှပဲပြန်ထုတ်ကြတော့ အဝယ်ရောအရောင်းပါပဲဖြစ်ကြ တယ်။”

“အခုတော့ Show room ဈေးတွေက လိုင်စင်ဘီးကိုပဲ ကျပ်ငါး



သိန်းဝန်းကျင်လောက်ပဲရှိတော့လို့ အဟောင်းတန်းဘက် သိပ်မလှည့်ကြ တော့ဘူး။ ရောင်းမှားဝယ်မှားဖြစ် မှာလည်းစိုးရိမ်ကြတာဖြစ်မယ်ထင် တယ်” ဟု ဆိုင်ကယ်ပွဲစားတန်းမှ ကိုဇော်ကြီးက ပြောသည်။

ယခုအခါ ဒေသတွင်း လယ်ယာ လုပ်ငန်းများနားချိန်ဖြစ်၍ မကွေးမြို့ တွင်လည်း အရောင်းအဝယ်များ အေးကာ ရောင်းမှားဝယ်မှားကို ကြောက်၍ တစ်ပတ်ရစ်စီးကျ ဆိုင်ကယ်များအပေါ်စိတ်ဝင်စားမှု

နည်းပါးရုံသာမက ဆိုင်ကယ် show room များကိုသာလာရောက် ကြသော နယ်ဝယ်လက်များလည်း အလာနည်းနေပြီး ဆိုင်ကယ်ဈေး ကွက်ဖွံ့ဖြိုးမှု ကျဆင်းနေကြောင်း သိရသည်။ **ဇေယျာ(မကွေး)**

တောင်သူလယ်သမားနေ့ အထိမ်းအမှတ် မကွေးတွင် ကျင်းပ

မကွေး မတ် ၄
မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ် သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော မတ် ၂ ရက် တွင် ကျရောက်သည့် တောင်သူလယ် သမားနေ့အခမ်းအနားကို မကွေး မြို့နယ်၊ ဝက်သိုက်ကျေးရွာ၊ ကွင်း အမှတ် ၁၆၄၃ ယာကွင်းပြင်တွင် ယင်းနေ့ ညနေ ၆ နာရီမှစတင် ကာ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပ ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ထိုအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော် အလံနှင့် ကျဆုံးလေပြီးသော အာဇာနည် ခေါင်းဆောင်းကြီးများအား အလေးပြုခြင်း၊ ရှမ်းအမျိုးသား ဒီမို ကရက်တစ်ပါတီမှ ပေးပို့သော မြန်မာ နိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမားနေ့ သဝဏ်လွှာအား ရှမ်းအမျိုးသား ဒီမို ကရက်တစ်ပါတီအဖွဲ့ဝင် ဦးစော သဲမြင့်က ဖတ်ကြားခြင်း၊ ပြည်သူ့ပါတီ မှပေးပို့သော သဝဏ်လွှာအား ပြည် သူ့ပါတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်သန်းမြင့်က ဖတ်ကြားခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ ကြောင်းသိရသည်။

ပြီးနောက် မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူ လယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ ပပီအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်စွာစိုး က မြန်မာနိုင်ငံတောင် သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေ ရေးခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောခဲ့သည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံရှိ တိုင်း ဒေသကြီးခြောက်တိုင်းမှ တောင်သူ လယ်သမားနေ့အခမ်းအနားကိုတက် ရောက်လာကြသော မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးပါတီဝင်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီဝင် များ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် မကွေး မြို့နယ်ပြည်သူများ စုစုပေါင်း အင် အား သုံးသောင်းနီးပါးတက်ရောက် ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ **ကျော်ဇေယျ**

လေယာဉ်ကွင်းဖောက်လုပ်ရာ၌ ပါဝင်သွားခဲ့သောယာမြေများအား လျော်ကြေးငွေပေးအပ်

ပုဂံ မတ် ၄
ပုဂံကျွန်းခရိုင် ပုဂံကျွန်းမြို့နယ်နှင့်ရေစကြိုမြို့နယ် လေယာဉ်ကွင်းသစ်ဖော် လုပ်ရာတွင် ပါဝင်သွားသောယာမြေများအတွက် မူလတောင်သူများသို့ လျော်ကြေးငွေပေးအပ်ပွဲကို မတ် ၃ ရက် နံနက် ၁၀နာရီခွဲတွင် ပုဂံကျွန်းခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

လျော်ကြေးငွေပေးအပ်ပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သစ်တော၊ သတ္တုနှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဦးသိန်းထွန်းကအမှာစကားပြောကြားပြီး၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းဆွေကလျော်ကြေးငွေပေးအပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောကြားခဲ့ သည်။

ပုဂံကျွန်းမြို့နယ် ပန်းတိုင်းခြံကျေးရွာ ဦးပိုင်(၉၆)ရိုတောင်သူပေါင်း၇၄ ဦး၏ ဧရိယာ ၄၄၅ ဒသမ ၅၆ ဧကအတွက်လျော်ကြေးငွေကျပ် ၆၉၀၀၀၀၀၀၀ ကြီးရွာ ကျေးရွာ၊ ဦးပိုင်(၁၀၁)ရို တောင်သူပေါင်း ၇၆ ဦး၏ ဧရိယာ ၄၆၀ ဒသမ ၃၂ ဧကအတွက်ငွေကျပ် ၆၉၀၀၀၀၀၀၀နှင့် ရေစကြိုမြို့နယ်ထန်းငယ်တော ကျေးရွာဦးပိုင်(၈)ရို တောင်သူခုနစ်ဦး၏ ဧရိယာ ၃၀ ဒသမ ၀၅ ဧကအတွက် ငွေကျပ် ၄၅၀၀၀၀၀၀ စုစုပေါင်းတောင်သူ ၁၅၇ ဦး၊ ဦးပိုင်ပေါင်း (၂၀၅)ဦးပိုင်၊ ဧရိယာပေါင်း ၉၃၇ ဒသမ ၉၃ ဧကအတွက် ငွေကျပ်သန်းပေါင်း၁၄၅၀၀၀၀၀ ကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ သစ်တော၊ သတ္တုနှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီး ဦးသိန်းထွန်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးသော်ဇင်ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်ဦးဇော်မိုးသိန်း၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးသန်းဆွေ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးဦးမြင့်ခိုင်နှင့်ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်တာဝန်ရှိသူများကပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **အောင်(မန်းတက္ကသိုလ်)**

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့်အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းများဆောင်ရွက်

ထားဝယ် မတ် ၄
တနင်္သာရီ တိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်ခရိုင် လောင်းလုံးမြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသား မှတ်ပုံတင်ရေး ဦးစီးဌာနမြို့နယ် ဦးစီးမှူးဦးစိုးအရာရှိ ဦးမောင်မောင် နှင့်ဝန်ထမ်းများသည် Norwegian Refugee Council (NRC)အဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်း၍ ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်နှင့် မတ် ၁ ရက် တို့တွင် မြို့ဟောင်း ကျေးရွာရှိရွာငယ်လူနံ ဘုရားမဓာရုံ၌

မြို့ဟောင်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ ၁၉၈၂ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံသားဥပဒေ ပုဒ်မ(၅)နှင့်အကျိုးဝင်သော တိုင်း ရင်းသား ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသား များကို မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေ စာရင်းများ အား နေ့ချင်းပြီးအခမဲ့တွင်းဆင်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

မတ် ၁ ရက်နေ့၌အဆိုပါကွင်း ဆင်းဆောင်ရွက်ပေးနေရာသို့မြို့နယ်

ဦးစီးမှူး ဦးမောင်မောင် (NRC) အဖွဲ့ က ကွင်းဆင်းတာဝန်ခံ နော်ဒီးလာဖိုး ကျေးရွာအုပ်စု နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်ပြားထုတ်ပေးရေးလုပ်ငန်းကြီး ကြပ်မူကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့ဟောင်း ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးနိုင်လင်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ၁၆၈ ခု နှင့် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေ စာရင်း ၂၆ စုတို့အား ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ထားဝယ်(မြန်/ဆက်)**

ဘီးလင်းမြို့နယ်၌သောက်သုံးရေကန်တူးဖော်ပေး

ဘီးလင်း မတ် ၄
ကျေးလက်နေပြည်သူများ သောက်သုံးရေ အဆင်ပြေစေရေးအတွက် သထုံခရိုင် ဘီးလင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ကျပ် ရှစ်သိန်းဖြင့် ၁၀၀ ပေ x ၁၀၀ ပေ x ၆ ပေအတိုင်းအတာရှိ သောမြေသားမိုးရေ လျှောင်ကန်တစ်ခုကို လုပ်ငန်းတင် ဒါအောင်မြင်သော စန်းမြရတနာ ကုမ္ပဏီမှတာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေမှုအား မြို့နယ်ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးဦးမြင့်နိုင်ဦးနှင့် ဒုတိယ ဦးစီးမှူး ဦးကျော်ကျော်လတ်တို့က ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်တွင် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ **အေးမျိုးမျိုး(IPRD)**

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအဆင့်ကြီးထွားဖွံ့ဖြိုးမှုစောင့်ကြပ်ခြင်းသင်တန်းသို့ မြို့နယ်၁၀ ခုမှတက်ရောက်

ထားဝယ် မတ် ၄
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အဆင့် ကြီးထွားဖွံ့ဖြိုးမှုစောင့်ကြပ်ခြင်း သင် တန်းဖွင့်ပွဲကိုမတ်၂ရက် နံနက် ၉ နာရီ တွင် တိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့ တိုင်း ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ တိုင်းကျန်းမာရေး ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာကျော်ဇေယျက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

သင်တန်းတွင်နေပြည်တော် (ရုံး ချုပ်)မှလက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာဒေါ်လှိုင်မာလှိုင်နှင့်တာဝန် ရှိသူများက အာဟာရနှင့်ကြီးထွားဖွံ့ ဖြိုးမှုနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ အာဟာရချို့တဲ့မှုနှင့် ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း၊ ကြီးထွားဖွံ့ဖြိုးမှု စောင့်ကြပ်ခြင်း၊ မြှင့်တင်ပေးမှုနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ ကြီးထွားဖွံ့

ဖြိုးမှုဆန်းစစ်ခြင်း၊ ဆုံးဖြတ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ အသက် ငါးနှစ်အောက်ကလေးကြီးထွားဖွံ့ဖြိုး မှု တမ်းတန်းနှင့်ပတ်သက်၍ လည်း ကောင်း၊ သင်ကြားမည်ဖြစ်ပြီး မတ် ၃ ရက်တွင် လက်တွေ့လေ့ကျင့်ခြင်း အပေါ်ပြန်လည် သုံးသပ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ အာဟာရ ချို့တဲ့မှု အခြေအနေစောင့်ကြပ်ခြင်း

နှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ သား ဖွားဆရာမ/အရန် သာဖွားဆရာမ များ၏ အာဟာရဖွံ့ဖြိုးရေးတာဝန် များနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ ချမည်ဖြစ်ပြီးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မြို့နယ် ၁၀ မြို့နယ်မှ ကျန်းမာရေးမှူး များ၊ သူနာပြုဆရာမကြီးများနှင့်လူမှု ရေးအဖွဲ့စည်းများတက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။ **ထားဝယ် (မြန်/ဆက်)**

တိုင်းရင်းသားရိုးရာအစားအစာရောင်းချပွဲကျင်းပ

မြစ်ကြီးနား မတ် ၄
ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသားများ၏ ရိုးရာအစားအစား ရောင်းချပွဲတော်ကို မတ် ၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်နယ်အမျိုးသမီး ရေးရာအဖွဲ့ နှင့် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့မှ ကြီးမှူးကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ ကချင်ပြည် နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ နာယကဒေါ်ကဆီဆိုင်လို့ တရားသူကြီးချုပ်၏ဇနီး ဒေါ်ထုဆိုင်နှင့် ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မြနုတို့က တိုင်း ရင်းသားရိုးရာအစားအစာရောင်းချပွဲတော်ကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးလှရွှန်ကဆိုင်ဆိုင်၊ ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် ဦးတူးဂျာ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်/ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် ဒေသခံများက ပြည် နယ်/ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များမှ ခင်းကျင်း ရောင်း ချလျက်ရှိသည့်တိုင်းရင်းသားရိုးရာအစားအစာများကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ **ပြည်နယ်မြန်/ဆက်**



တောင်တန်းသာသနာပြုဗဟိုကျောင်းတိုက်ဝင်းအတွင်း ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းမည်

မြန်ကြီးနား မတ် ၄

မြန်ကြီးနားမြို့ ရှမ်းစုတောင်ရပ်ကွက်နေ ဦးလောဆန်း-ဒေါ်ရွှယ်ဝိုး (ရတနာတက်ချမ်းကျောက်မျက်ကုမ္ပဏီလီမိတက်) မှ ငွေကျပ်သိန်းနှစ်ထောင်အကုန်အကျခံကာ မြန်ကြီးနားမြို့ တောင်တန်းသာသနာပြုဗဟိုကျောင်းတိုက်ဝင်းအတွင်း ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းမည်ဖြစ်ရာ မြေသန့်မင်္ဂလာနှင့်ပန္နက်တင်

မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီက အဆိုပါကျောင်းဆောင်သစ် တည်ဆောက်မည့်မြေနေရာ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ယင်းပန္နက်တင်မင်္ဂလာအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဓမ္မရက္ခီတဝန်းသို့ကျောင်းတိုက် ဦးစီးပဓာနနာယကဆရာတော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဘဒ္ဒန္တသီလဝံသအမျိုးဂုရု

သည် ပင့်သံယာတော်များက ကမ္မဝါစာများရွတ်ဖတ်၍ မြေသန့်ပေးတော်မူခဲ့ကြသည်။
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီး၊ ပြည်နယ်လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ပိုင်မျိုးကြီးသန်းအောင်နှင့် အလှူရှင်များက သတ်မှတ်နေရာ အသီးသီး၌ ပန္နက်ရိုက်ပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (၄၈၈)

ဒဟတ်ပင်ရေနံမော်ဂျီ ရွှေဆွဲကြီးခိုးယူ လာသူအား မကျွေးရဲ ဖမ်းဆီး

မကွေး မတ် ၄

မကွေးမြို့နယ် မြို့မရဲစခန်းမှ ဒုရဲအုပ်ဇော်ဌေးလွင်နှင့်အဖွဲ့သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲခွဲခွဲ ဦးဆိုးခိုက်သတင်းစုံစမ်းနေစဉ် မကွေးမြို့ သာယာကုန်းရွာ မြသလွန်ဘုရားကုန်းတော်ပေါ်တွင် ဇင်ကိုဌေး(ခ)နာခေါင်းကြီး အသက် ၁၆ နှစ် မကွေးမြို့နေသူအား မသင်္ကာဖွယ်တွေ့ရှိ၍ သက်သေများနှင့်အတူ ခေါ်ယူစစ်ဆေးရာ ရွှေဆွဲကြီးခိုးယူခဲ့သည်ကို စစ်ဆေးတွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ လွန်ခဲ့သောသုံးရက်ခန့်က ဇင်ကိုဌေး(ခ)နာခေါင်းကြီးသည် ချန်ထွန်း အသက် ၂၀ နှစ် မကွေးမြို့နေသူနှင့် ဇော်ခိုင် ၁၄ နှစ် ကမ်းနားကျေးကျော်တံ မကွေးမြို့နေသူတို့နှင့်အတူ မင်းလှမြို့နယ် ဒဟတ်ပင်ရေနံမော်ဂျီအတွင်းရှိ နေအိမ်တစ်အိမ်မှ ရွှေဆွဲကြီးတစ်ကုံးအား ခိုးယူလာပြီး မမျိုးမျိုးကြိုင် အသက် ၄၀ နှစ် မကွေးမြို့နေသူအား ရောင်းချပေးရန်ပေးအပ်လိုက်ရာ မမျိုးမျိုးကြိုင်က ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခန့်က မကွေးမြို့မဈေးအရှေ့ဘက်ရှိ ရွှေဆိုင်တစ်ဆိုင်တွင် ငွေကျပ် ၆၀၀၀၀၀ ဖြင့် ရောင်းချခဲ့ကြောင်း စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ခဲ့သည်။

ယင်းကြောင့် သက်သေများနှင့်အတူ အဆိုပါရွှေဆိုင်မှ မမျိုးမျိုးကြိုင်ရောင်းချခဲ့သော ရွှေရည် ၁၅ ပဲရည်၊ အလေးချိန်တစ်ကျပ်သား တစ်ရွေးခန့်၊ သုံးပွင့်သံကွင်းဆက်ရွှေဆွဲကြီးအား ရှာဖွေပုံစံဖြင့် သက်သေများနှင့်အတူ သိမ်းဆည်းရမိပြီး ဇင်ကိုဌေး(ခ)နာခေါင်းကြီး၊ ချန်ထွန်း၊ ဇော်ခိုင်တို့အား ဥပဒေအရအရေးယူပေးပါရန် ဒုရဲအုပ်ဇော်ဌေးလွင်က တရားလိုပြုတိုင်တန်းသဖြင့် မကွေးမြို့နယ် မြို့မရဲစခန်း (ပ)၅၂/၂၀၁၅ ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၃၈၀/၅၄ အရ အမှုဖွင့်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ရှေ့ထုတ်တိုင်းဒေသကြီး ထူးကြီး-ရွှေကျင်လမ်း ပေါ်ရှိ ကျေးရွာအုပ်စုချင်းဆက် အစယ်တံတားသစ်ဖွင့်လှစ်

မြန်မာနိုင်ငံ မတ် ၄

ရှေ့ထုတ်တိုင်းဒေသကြီး မြန်မာအောင်မြင်မှုနှင့် အင်အားမြို့နယ် ထူးကြီးမြို့ကိုဆက်သွယ်သော ထူးကြီး-ရွှေကျင်လမ်းပေါ်ရှိ ကျေးရွာအုပ်စုချင်းဆက် အစယ်တံတားသစ်ဖွင့်ပွင့်ကို မတ် ၃ ရက်က တံတားသစ်ရှေ့မုခ်ခွဲတွင် ကျင်းပရာ ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဌေးနှင့်ဇနီး ဒေါ်စိုးဝတ်ရည်တို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။
အခမ်းအနားတွင် ရှေ့ထုတ်တိုင်းဒေသကြီး

စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်းနိုင်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်မျိုးညွန့်နှင့် သင်းအုပ်ဆရာ ဦးစောဗိုလ်ဈေးတို့က တံတားသစ်အား ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။
ဆက်လက်၍ အစယ်တံတားကမ္ဘာ့ကျောက်စာတိုင်အား ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဌေးက စက်လှေသုံးစုံစနစ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး တံတားသစ်ကိုဖြတ်သန်းကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။
အစယ်(မမြဲချောင်းကူးတံတား) သည် မြန်မာအောင်မြင်

နယ် ရွှေကျင်ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ထူးကြီးမြို့ကိုဆက်သွယ်သောလမ်းပေါ်တွင် တည်ရှိပြီး အရှည်ပေ ၁၀၀၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ အမြင့် ၂၄ ပေရှိ ကွန်ကရစ်တိုင်၊ သံဘောင်ယက်မ၊ သစ်သားကြမ်းခင်းအမျိုးအစားဖြင့် တည်ဆောက်ထားပြီး မြန်မာအောင်မြင်မှုနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းလုပ်ငန်းဖြင့် သစ္စာလွန်ဆေးကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူဆောက်လုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ဝင်းစိုလ်(မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

စက်သုံးဆီ အရောင်းဆိုင်များ မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးပညာပေးဟောပြောသရုပ်ပြ



တောင်ကြီး မတ် ၄

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) တောင်ကြီးမြို့ မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း ရွှေညောင်မြို့တွင် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ရှမ်းပြည်နယ်ရေနံထွက်ပစ္စည်းများ တင်သွင်းသိုလှောင် သယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ ထိန်းသိမ်းကြီးကြပ်ရေးဆပ်ကော်မတီမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော တောင်ကြီးမြို့နယ် ရွှေညောင်တွင် စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်များ (ရှမ်း/တောင်) မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် သရုပ်ပြပွဲကို မတ် ၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရွှေညောင်ဌာနခွဲ(က)အဆင့် ရွှေညောင် အစည်းအဝေးခန်းမနှင့် ရွှေညောင်-ရပ်စောက်လမ်း၊ သုခချမ်းသာ(၁)တွင် ကျင်းပရာ ရှမ်းပြည်နယ်စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ကျော်ညွန့် တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။

မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် သရုပ်ပြပွဲအစီအစဉ်အရ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရေနံထွက်ပစ္စည်းများတင်သွင်းသိုလှောင်သယ်ယူဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ ထိန်းသိမ်းကြီးကြပ်ရေးဆပ်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်နယ်၊ စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ကျော်ညွန့်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

ရွှေညောင်ဌာနခွဲ(က)အဆင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ဌာနခွဲမှန်နေရာ ဦးစိုးတင်က (ပက်ထရိုလီယမ်ပရောဂျက်) ဟန်းလင်းပရောဂျက်) PertoLeum Products Hand Ling Process နှင့်ပတ်သက်၍ အသိပညာပေးဟောပြောခဲ့ပြီး ပြည်နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှူးမှူး၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်သူက သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း၊ မြန်မြို့ရေးဆေးရေးလုပ်ငန်းနှင့် မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး အထွေထွေလိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့်အချက်များကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်းဟောပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် လက်တွေ့သရုပ်ပြသရုပ်ပြ၊ မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်တားဆီးနိုင်ရေးအတွက် သရုပ်ပြသရုပ်ပြ နယ်မြေမီးသတ်စခန်း၊ ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးမြင့်သန်းကဦးဆောင်၍ သန္ဓေ ရှစ်ဦး၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ ၁၅ ဦးနှင့် မီးသတ်ယာဉ်နှစ်စီး၊ ရေသယ်ယာဉ်နှစ်စီးတို့က လက်တွေ့ မီးခြိမ်းသတ်ပုံများကို လက်တွေ့ပြသ လေ့ကျင့်ပေးခဲ့ကြသည်။
စိုင်းသန်းကျော်(တောင်ကြီး)

တောင်သူများ အကျိုးစီးပွားတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများ ထိန်းသိမ်းပြုပြင်မောင်းနှင်မှုသင်တန်းဖွင့်

မအူပင် မတ် ၄

မအူပင်ခရိုင် မအူပင်မြို့နယ်တွင် ကျေးလက်ဒေသရှိ တောင်သူများ လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများ အသုံးချရာတွင် အခက်အခဲမရှိ လုပ်ငန်းခွင်အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ မြို့နယ်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနက ကြီးမှူးကျင်းပမည့် စက်ကိရိယာများ ထိန်းသိမ်းပြုပြင်မောင်းနှင်မှု သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို စစ်ကိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် မတ် ၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။

သင်တန်းတွင် စစ်ကိုင်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ တောင်သူ ၃၀ တက်ရောက်ပြီး တတ်မြောက်ကျွမ်းကျင်မှုရရှိစေရန် စာတွေ့၊ လက်တွေ့စနစ်တကျ သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
သင်တန်းဖွင့်ပွဲသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်သူ၊ မြို့နယ် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးမှူး ဦးအောင်ကြည်မြင့်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသက်နိုင်ဦးနှင့် တောင်သူများ၊ သင်တန်းသားများတက်ရောက်ကြသည်။
သင်တန်းရည်ရွယ်ချက်မှာ လက်မှုလယ်ယာမှ

စက်မှုလယ်ယာသို့ ကူးပြောင်းနေပြုစစ်သဖြင့် လယ်ယာလုပ်ငန်းခွင်တွင် ရိတ်သိမ်းခြွေလွှေစက်များ၊ လယ်ထွန်စက်များ၊ ခေတ်မီစက်ကိရိယာများ ကိုင်တွယ်အသုံးပြုခြင်းဖြင့် သီးနှံများအရည်အသွေးကောင်းမွန်ထိန်းသိမ်းရေးအထောက်အကူပြုနိုင်ရန်နှင့် အချိန်ကုန်သက်သာ၍ လေလွင့်မှုနည်းပါးခြင်း၊ လုပ်အား ကုန်ကျစရိတ်ပါ သက်သာစေသဖြင့် တောင်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ်၍ ဖွင့်လှစ်ပို့ချကြောင်း သိရသည်။
ခရိုင်(ဖြန့်/ဆက်)

သုခချမ်းသာ ကျန်းမာရေးအထောက်အကူပြု လူမှုကူညီရေးအဖွဲ့၏ ဆေးခန်းဆောက်လုပ်ရန် မြေလှူဒါန်း

နားထိုးကြီး မတ် ၄

နားထိုးကြီးမြို့ သုခချမ်းသာကျန်းမာရေးအထောက်အကူပြု လူမှုကူညီရေးအဖွဲ့၏ ဆေးခန်းဆောက်လုပ်ရန် မြေလှူဒါန်းခြင်းကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက်က အမှတ် (၂) ရပ်ကွက် သိမ်တော်ကျောင်းတိုက်၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သိမ်တော်ကျောင်းတိုက်၏ ပဓာနနာယကဆရာ

တော် ဘဒ္ဒန္တဇဋီလက သုခချမ်းသာအဖွဲ့ ဆေးခန်းဆောက်လုပ်ရန် ပေ (၆၀ x ၃၀) ကျယ်ဝန်းသော မြေကို နားထိုးကြီးမြို့နယ်၏ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေးကူညီစောင့်ရှောက်ရန် မေတ္တာရွှေထွေး၍ တိုင်းသံယာဉ်ဆောင်ချိုင်းနားကျောင်းဆရာတော်၊ မြို့နယ်သံယာဉ်ကဏ္ဍ မှန်ကျောင်းဆရာတော်၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌရွှေကျောင်းဆရာတော်နှင့်

အမှတ် (၂) ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့ရှေ့တွင် ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ သုခချမ်းသာလူမှုကူညီရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးလွင်က လက်ခံရယူခဲ့သည်။
ယင်းလှူဒါန်းသောမြေပေါ်တွင် ခေတ်မီဆေးခန်းအဆောက်အအုံကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးလွင်က ပြောသည်။
ဝင်းစာမန်မြင့်(ဥပဒေ)

ဖြူစင်စေတနာပရဟိတလူငယ်များ နတ်တလင်းမြို့ ဘိုးဘွားရိပ်သာတွင် အာဟာရဒါနပြုလုပ်

နတ်တလင်း မတ် ၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် နတ်တလင်းမြို့ ဘိုးဘွားရိပ်သာတွင် မတ် ၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ၌ ပြည်မြို့မှ ဖြူစင်စေတနာပရဟိတလူငယ်များက အဘိုးအဘွားများအား တစ်နေ့တာအာဟာရ ဒါနပြုခြင်း၊ သွားတိုက်ဆေးအပါအဝင် အခြားပစ္စည်းလှူဒါန်းခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
ယင်းသို့ဒါနပြုခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ လူငယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် မနီလာထွန်းက ယခုကဲ့သို့ သက်ကြီးရွယ်အို

များလိုအပ်ချက်များကို တတ်နိုင်သရွေ့ မိမိတို့လူငယ်များအနေဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောသည်။
အဘိုးတစ်ဦးကလည်း လှူဒါန်းကျွေးမွေးရသောကောင်းမှုကုသိုလ်များအတွက် ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သပေးခဲ့သည်။
သာယာဝတီခရိုင် နတ်တလင်းမြို့ ဘိုးဘွားရိပ်သာတွင် အဘိုး၁၃ ဦး၊ အဘွား ၁၄ ဦး စုစုပေါင်း ၂၇ ဦး ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၀၇၁)



ပြည်တွင်းရေးရာ



တိုင်းရင်းသားစာပေ အရည်အချင်းစစ်

သံတွဲနှင့်ကျောက်ဖြူခရိုင် ဒေသပွံ့ပြိုးရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

သံဖြူစရပ် မတ် ၄

တိုင်းရင်းသားစာပေ(မွန်ဘာသာ) မြို့နယ်အဆင့် အရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲဖြေဆိုခြင်းကို မတ်၁ရက် နံနက်၉နာရီကသံဖြူဇရပ်မြို့အောင်မင်္ဂလာ မူလက(၂)၅၅၅ ကျင်းပခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

မွန်ဘာသာအရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲဖြေဆိုရာတွင် မြို့နယ်အတွင်းရှိ မွန်စာပေသင်ကျောင်း စာစစ်ဌာနများ၌ ဖြေဆိုသူ သူငယ်တန်း၊ ပထမတန်းနှင့် ဒုတိယတန်း ကျောင်းသားကျောင်းသူဇနာ ဦးရှိပြီး ယင်းတို့အနက်မှ အတန်းလိုက် အထူးအောင်မြင်သူ သုံးဦးစီရွေးချယ်၍ မြို့နယ်အဆင့်အရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲသို့ ၉၂ ဦး ဝင်ရောက်ဖြေဆိုခြင်း ဖြစ်သည်။ စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရာသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စာလှယ် ဦးနိုင်သိန်းအောင် လက်ထောက်မြို့နယ် ပညာရေးမှူး ဦးသိန်းထွန်းတို့က ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းအပြင် ကရင်တိုင်းရင်းသားစာပေ(ပိုးကရင်၊ စကောကရင်ဘာသာ)အရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲကိုလည်း ဗဟိုအဆင့်အဖြစ် သံဖြူဇရပ်မြို့နယ် အထက(ခွဲ)ပဲခမိ ကျေးရွာ၌ ကျင်းပခဲ့ရာ ပိုးကရင်ဘာသာတွင် ၆၀ ဦးနှင့်စကောကရင်ဘာသာတွင် ၈၀ ဦးတို့ဝင်ရောက်ဖြေဆိုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ကျော်ဝင်း (မြန်/ဆက်)**

စစ်တွေ မတ် ၄

ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင် အနီးသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြည်နယ်အစိုးရ ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ သံတွဲမြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး မြို့လူထုတင်ပြတောင်းခံသော သံတွဲမြို့ ပင်လယ်ကမ်းခြေဆင်းလမ်းဖောက်လုပ်မည့်မြေနေရာအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မအီမြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး မအီမြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် ဆေးကုသမှု ခံယူနေသော လူနာများအား တွေ့ဆုံအားပေးစကားပြောကြားကာ ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ပြီး ဆေးရုံအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် မအီမြို့မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီ၊ မြို့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ၊ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ ဒေသခံများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး နိုင်ငံခြားခရီးအတွေးအကြံ့ ရခိုင်ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းတွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာသူများက ဒေသအတွက် လိုအပ်ချက်များကို တင်ပြကြရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။



ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် မအီမြို့ အထက်တန်းကျောင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ကျောင်းဆောင်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုကာ ဆရာ၊ ဆရာမများအား ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်ပြီးအဆိုပါ အဖွဲ့သည်ကျောက်ဖြူမြို့နယ် စနစ်ပြကျေးရွာ လင်းရောင်ခြည်စာကြည့်တိုက်၌ ကျေးရွာအတွင်းမှ ဒေသခံများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး အမှာစကားပြောကြားရာ ဒေသခံများမှ ဒေသအတွက် လိုအပ်ချက်များကို တင်ပြကြရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်မှ သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ ညနေပိုင်းတွင် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သည် ရန်ကုန်-ကျောက်ဖြူလမ်း (ဇင်ဆောင်ကမ်းခြေ) တွင်ပြုလုပ်မည့် လှိုင်းကာရေထိန်း၊ မြေထိန်း နံရံပြုလုပ်နေမှုအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ တာဝန်ရှိသူတို့က ရှင်းလင်းတင်ပြကြပြီး ၎င်းမှ လုပ်ငန်းများသတ်မှတ်ချိန်အတွင်း ပြီးစီးရေး၊ စီမံခန့်ခွဲမှုအားကိုးညှိရေး၊ ခိုင်ခံ့ကောင်းမွန်ရေးတို့ကို လမ်းညွှန်ရာကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သည် ဒေသခံများနှင့် ဆက်လက်တွေ့ဆုံပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အခြေအနေများအားရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဒေသခံများကဒေသအတွက် လိုအပ်ချက်များကို တင်ပြကြရာ သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ရန်ပိုင်မြတ်နု(မြန်/ဆက်)**



ရေစကြိုမြို့နယ်တွင်မြေအောက်ရေဖြင့် နွေစပါး ကောင် ၂၀ အပြည့်အဝစိုက်ပျိုးမည်

ရေစကြို မတ် ၄

နွေစပါးသည် ရေသေချာပါက မိုးစပါးထက် အထွက်နှုန်းပိုကောင်း၍ အညာတောင်သူတို့ အားထားစိုက်ပျိုးကြပြီး ရေစကြိုမြို့တွင် ယခုနှစ် နွေစပါးစိုက်ပျိုးရာသီ၌ တစ်မြို့နယ်လုံးရှိ လယ်မြေများတွင် မြေအောက်ရေဖြင့် နွေစပါးကောင် ၁၆၂၀ ကို အပြည့်အဝစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ အညာဒေသက စပါးစိုက်ပျိုးရေးမှာ ကုန်းပိုင်းနဲ့ ကျွန်းပိုင်း စိုက်ရက်ချင်းမတူဘူး။ နောက်ပြီး လျှပ်စစ်မြစ်ရေတင်ဒေသ၊ ဆည်ရေသောက် ဒေသနဲ့ မြေအောက်ရေဒေသမှာလည်း မတူဘူး။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ ဆည်ရေ နဲ့ လျှပ်စစ်မြစ်ရေတင်ဒေသတွေမှာ မိုးစပါးအပြီး အစိုဓာတ်မကုန်ခင် ကုလားပဲ၊မတ်ပဲတွေကို စိုက်ပျိုးကြတယ်။ အခုကလားပဲ၊ မတ်ပဲတွေက မရိတ်ကြရသေးတော့ နွေစပါးစိုက်

လို့မရသေးဘူး။ ကျွန်တော် မြေအောက်ရေစပါးကွင်းကတော့ မိုးစပါးစိုက်အပြီး ကြားသီးနဲ့ မရှိတဲ့ အတွက် ကြောင့် နွေစပါးကို စောပြီးစိုက်ပါတယ်။ စပါးမျိုးကတော့ ပုလဲသွယ်အပါအဝင် သက်လျင်စပါးမျိုးများကို စိုက်ကြပါတယ်။ နွေစပါးပြီးတော့ မိုးသီးနဲ့ CP အစေ့ထုတ် ပြောင်းစိုက်ကြပါတယ်” ဟု ထန်းဆယ်ပင်ရွာမှ တောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။

ရေစကြိုမြို့နယ်သည် မြန်မာနိုင်ငံ အလယ်ပိုင်း အပူပိုင်းမိုးနည်းဒေသတွင်ပါဝင်သော မြို့နယ်ဖြစ်ပြီး ဒေသ၏ ရေမြေသာယာ အနေအထားများကြောင့် လည်းကောင်း၊ ရေရရှိရေးနည်းလမ်းများကြောင့်လည်းကောင်း နွေစပါးစိုက်ပျိုးမှုသည်လည်း တစ်ပြေးညီ မဟုတ်ဘဲ ကွာခြားချက်များရှိကြောင်း သိရသည်။

ဗေထူးထီး(ရေစကြို)

မော်လမြိုင်ကျွန်း အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နား စခန်းကားကြီးဝင်း တည်ဆောက် ပြီးစီး

မော်လမြိုင်ကျွန်း မတ် ၄

မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသမှ ခရီးသွားပြည်သူများ လွယ်ကူအဆင်ပြေစွာ ခရီးသွားလာနိုင်ရေးအတွက် အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်း (ကားကြီးဝင်း)ကို မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၏ ကြီးကြပ်စီစဉ်မှုဖြင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီနှင့် မြို့နယ်ပုဂ္ဂလိက မော်တော်ယာဉ် စနစ်တကျပြေးဆွဲရေးကြီးကြပ်မှု ကော်မတီတို့မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁ ရက်မှစတင် ဆောက်လုပ်ခဲ့ကြရာ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၈ ရက်ညနေပိုင်းတွင် အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်း (ကားကြီးဝင်း) တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများ ရာနှုန်းပြည့်ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းအဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်း (ကားကြီးဝင်း) မှာ မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့ ရာဇသိင်္ဃဘူတာအမှတ် (၂) အနီး မြေနေရာတွင် အလျား ၆၅၄ ပေ၊ အနံပေ ၂၈၀ အကျယ်အဝန်း၌ တည်ဆောက်ထားခြင်းဖြစ်ပြီး မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသမှ ခရီးသွားပြည်သူများ၊ မြို့နယ်အတွင်းမှ ခရီးသွားပြည်သူများ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ စောင့်ဆိုင်းနားနေနိုင်ပြီး ယာဉ်စီးနင်းမှု လွယ်ကူအဆင်ပြေစေမည်ဖြစ်သည်။

ယခုအခါ မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့ အဝေးပြေး ယာဉ်ရပ်နားစခန်း (ကားကြီးဝင်း) တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်သဖြင့် မတ် ၂၇ ရက်တွင် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ပြင်ဆင်မှုများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **မော်ကျွန်းမြင့်ဆောင်**

အောက်မေ့ပူဇော်ပွဲနှင့် မဟာစမ္မိကာရာမ စမ္မာယ်ရုံကျောင်းတိုက်(၄၅)နှစ်ပြည့်ပြုလုပ်

ရေခဲချောင်း မတ် ၄

ရေခဲချောင်းမြို့အစိုးရဘက်တွင်ရှိသော မဟာစမ္မိကာရာမစမ္မာယ်ရုံကျောင်းတိုက် ဆရာတော်ကြီးသက်တော် ၁၀၀ ရောက်ပွားနေ့ အောက်မေ့ပူဇော်ပွဲနှင့် ကျောင်းတိုက်တည် ၄၅ နှစ်ပြည့်ပရိယတ္တိဂုဏပူဇော်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂ ရက်မှ ၂၅ ရက်ထိ စမ္မာယ်ရုံကျောင်းတိုက်တွင် ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ယင်းအောက်မေ့ပူဇော်ပွဲတွင် တရားချစ်စင်သူတော်စင်များအား ည ၇နာရီမှ ၉နာရီခွဲထိ တရားပွဲများ ပြုလုပ်ပေးကြောင်း သိရသည်။ **သိန်းစော်(မြန်/ဆက်)**

ချင်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်ရုံးလုပ်ငန်းညှိနှိုင်း ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်း

ဟားခါး မတ် ၄

ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်တရား လွှတ်တော်များ၊ ခရိုင်တရားရုံးများ၏ အဋ္ဌမအကြိမ် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၏ မှာကြားချက်များနှင့် အစည်းအဝေး အတွေးအကြံ ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်းပွဲအခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် ချင်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်

တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းမြင့်ကျော်က ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးပြီး ချင်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားရေးဦးစီးမှူး ဦးတင်ရင်စိစိမှိုင်းနီနှင့် လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်မှတ်ကြားချက်များ ရုံးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို ထပ်ဆင့် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ချင်းပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဦးလှတင်နှင့် ဦးမြင့်သိန်းထွန်း ပြည်နယ်တရားရေးဦးစီးမှူး၊ ရုံးအဖွဲ့မှူးနှင့် တရားရေးအရာရှိများ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်တရားရုံးများမှ တရားသူကြီးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ **(ချင်းပြည်နယ် မြန်/ဆက်)**

ပြည်တွင်းရေးရာ

မဲဆန္ဒရှင်စာရင်း ရေးသွင်းခြင်း အချိန်မီ ပြီးစီးရေး ညှိနှိုင်း

မတ် ၄ - ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် ပြုလုပ်မည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အတွက် အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများကို ကွန်ပျူတာဖြင့် ရိုက်နှိပ်ရေးသွင်းပြုလုပ်ရန် ရှိရာ အချိန်မီပြီးစီးရေးအတွက် လုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းပွဲကို မတ်လ ၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက စစ်ကိုင်းမြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲရုံးတွင်ကျင်းပရာ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲထွဋ်က လုပ်ငန်းများ အချိန်မီပြီးစီးရေးအတွက် ပေါင်းစပ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးကြရန် ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင် မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးကိုကို မြင့်က လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေများ၊ ဆောင်ရွက်ဆဲအခြေအနေများ၊ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။ အဆိုပါ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးပွဲသို့ စစ်ကိုင်းခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ စုံညီစွာ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ခေါ်ဆိုခြင်း(ခေါ်ဆိုခြင်း) ဖြန့်/ဆက်

ရမည်းသင်းမြို့နယ် သမိုင်းဝင်ရွှေမြင်တင်ဘုရား (၁၁၅) ကြိမ်မြောက် ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ကျင်းပ

ရမည်းသင်း မတ် ၄ - မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် မြင်းနားကျေးရွာအနီး သမိုင်းဝင် ရွှေမြင်တင်တောင်တော်မြတ်ကြီး၏ တပေါင်းပွဲ ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ကြီးဖွင့်ပွဲကို မတ်လ ၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တောင်တော်မြတ်မုခ်ဦး ရွှေတွင် ကျင်းပရာ သံဃာယုတ္တ ဆရာတော် နန္ဒာကျင်းဆရာတော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် ရွှေမြင်တင် တောင်တော်မြတ်ရှိ ကိုးခန်းတစ်ဓမ္မာရုံတွင် မြို့နယ်သံဃာယုတ္တဥက္ကဋ္ဌဆရာတော်မှ ပရိသတ်များအား ငါးပါးသီလပေးကာ သံဃာယုတ္တဆရာတော် ရန်အောင်မင်းကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်ဆရာတော်မှ ရေစက် ချအနုမောဒနာ တရားပေးပြီး၊ ဂေါပက ဥက္ကဋ္ဌဦးသန်းညွန့်က (၁၁၅) ကြိမ်မြောက် တပေါင်းပွဲတော်မှ ရေငွေ၊ သုံးငွေစာရင်းများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက်ပွဲတော်ကို စည်ကားသိုက်



မြက်စွာဖြင့် မြန်မာ့ရိုးရာနွားဒုန်းပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲကို မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ကျင်းပရာ ညောင်အိုင်ကျေးရွာ နွားဒုန်းမှ ပထမ၊ ပေါက်အိုင်ကျေးရွာနွားဒုန်းမှ ဒုတိယရရှိသွားခဲ့ပြီး အဆိုပါ တပေါင်းပွဲတော်ကို တပေါင်းလဆန်း ၁၂ ရက်မှ တပေါင်းလဆုတ် တစ်ရက်အထိ ဇော်ညီအကိုဇာတ်ပွဲဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေသွားမည်ဟု သိရသည်။ ခေါ်ဆိုခြင်း(ခေါ်ဆိုခြင်း) (ရမည်းသင်း)

မော်ကျွန်း-တယ်ချောင်းလမ်း ပျက်စီးနေမှု ပြုပြင်ပေးစေလို

မော်လမြိုင်ကျွန်း မတ် ၄ - ရော့တီတိုင်းဒေသကြီး မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် ဂျိုးဂျိုးကျေးရွာရှိ မော်ကျွန်း-တယ်ချောင်းလမ်းမှာ ပျက်စီးကာ အချို့နေရာများတွင် ချိုင့်ခွက်ကြီးများဖြစ်ပေါ်နေသောကြောင့် ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်ပေးစေလိုကြောင်း ဒေသခံများကပြောသည်။ မော်ကျွန်း-တယ်ချောင်းလမ်းသည် မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်နှင့် ကျေးရွာပေါင်း ၁၂ ရွာကို ဆက်သွယ်ထားသော အဓိကလမ်းမကြီးဖြစ်ပြီး နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ခရီးသွားပြည်သူများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ၊ နာရေးပို့ဆောင်ရေးကားများ ဖြတ်သန်းသွားလာရာတွင် အသုံးပြုသည့် အရေးပါသောလမ်းမကြီးဖြစ်သဖြင့် အဆိုပါလမ်းမကြီးပျက်စီးနေမှုအား ပြုပြင်ပေးသင့်ကြောင်း ဒေသခံများကပြောဆိုနေကြသည်။

ခေါ်ဆိုခြင်း(ခေါ်ဆိုခြင်း)

(၄၂) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလူငယ်သင်တန်းစဉ် လျှောက်ထားနိုင်ပြီ

ရန်ကုန် မတ် ၄ - (၄၂)ကြိမ်မြောက် ဂျပန်-အာဆီယံ လူငယ်များ၏ အာဆီယံဒေသတွင်း သင်တန်းစဉ် SHIP FOR SOUTHEAST ASIAN AND JAPANESE YOUTH PROGRAMME (SSEAYP) တွင်လိုက်ပါလိုသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပြီ ဖြစ်ကြောင်း စင်ကာပူနိုင်ငံမှ www.resourceportal.nyc.sg တွင် ဖော်ပြထားသည်။ အသက် ၁၈ နှစ်မှ ၃၀ နှစ်အတွင်း ရှိသူ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ စိတ်ဝင်စားသည့် လူငယ်များ sseayp_enquiries@nyc.sg သို့ ဧပြီ ၂၀ ရက်တွင်

နောက်ဆုံးထား လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းခရီးစဉ်တွင် လိုက်ပါရန် လျှောက်ထားသည့် လူငယ်များအား မိမိတို့သက်ဆိုင်ရာ နိုင်ငံများတွင် သုံးလကြိုတင်၍ သင်တန်းများ ပို့ချပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ ခရီးစဉ်အစီအစဉ်မှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက် အထိ ဖြစ်ပြီး သင်တန်းစဉ်စတင်မီ ဂျပန်နိုင်ငံတွင် ခရီးစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကြိုတင် သိထားသင့်သည်များကို သင်တန်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ရေကြောင်းခရီးစဉ်တွင် ပါဝင်သည့် လူငယ်များသည် လူငယ်ရေးရာနှင့် ယဉ်ကျေးမှုလှယ်လှယ်ခြင်း၊ အားကစား၊ ဖျော်ဖြေပွဲများ လှုပ်ရှားမှုများတွင် ဆွေးနွေးပါဝင်ရမည်ဖြစ်ပြီး လည်ပတ်သည့် နိုင်ငံများမှ လူငယ်များနှင့်လည်း ဆက်ဆံပြောဆိုကာ အိမ်တွင်တည်းခိုခြင်း အစီအစဉ်များလည်း ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့မှ နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်မှစတင် သင်တန်းထွက်ခွာပြီး ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ မနီလာမြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ၁၄ ရက်၊ ဗီယက်နမ်

နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့တွင် ၁၇-၂၁၊ လာအိုနိုင်ငံ ဗီယက်နမ်တွင် (ခရီးတို)အဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၁၈ မှ ၂၀ အထိ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရန်ကုန်မြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက် မှ ၂၉ ရက်၊ မလေးရှားနိုင်ငံ ကိုတားကင်နာဘလူးတွင် ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက် မှ ၈ ရက်အထိ လည်ပတ်ပြီးနောက် တိုကျိုတွင် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ပြန်လည်ဆိုက်ကပ်ကာ၊ ၁၆ ရက်တွင် အိမ်ပြန်အစီအစဉ်ဆွဲထားပြီး ကြောင်း ခရီးစဉ်အားဂျပန်နိုင်ငံနှင့် အာဆီယံနိုင်ငံအစိုးရများ၏ ထောက်ပံ့မှုဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မိုးသန့်

Advertisement for National Management College (NMC) featuring Diplomas in Business Management and Finance & Banking. It lists various courses and contact information for STI Myanmar University.

Advertisement for GUSTO Institute of Information Technology, highlighting Edexcel and HND Diplomas in Computing. It lists course details and contact information for the institute.



5.0" WVGA Display
1.2GHz Quad Core Processor
5MP Rear + 2MP Front Camera
Dual SIM

Samsung Customer Contact Centre - 01 2399 888

[samsungmyanmar](https://www.facebook.com/samsungmyanmar)

SAMSUNG

SHARP

ဂျပန်နည်းပညာ၏ ထူးခြားဆန်းကြယ်သော အေးမြမှုဖြင့် ရင်ခုန်ပျော်ရွှင်ကြပါစို့။



SHARP ကို ဂျပန်နိုင်ငံတွင် (၁၉၁၂) ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး နှစ်ပေါင်း (၁၀၀) ကျော် ယုံကြည်အားထား လှူကြိုက်များသော ဂျပန်ကုန်တံဆိပ်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်ဘဝနေထိုင်မှုစနစ်ကို SHARP နှင့်တကွ ဂျပန်နည်းပညာများနှင့်အတူ ပြောင်းလဲလိုက်ကြပါစို့။

JAPAN TECHNOLOGY

ကြေးမုံ



အထူးလှိုက်လှဲစွာကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူခြင်း



Union of Myanmar Federation of Chambers of Commerce and Industry(UMFCCI),
Japan နိုင်ငံ Ministry of Economy, Trade and Industry (METI) နှင့်

The Overseas Human Resources and Industry Development Association (HIDA) တို့ပူးပေါင်း၍ 21.2.2015 နေ့ Kandawgyi Palace Hotel (Yangon) တွင် Best Practice Forum UMFCCI / HIDA Training Course Follow up Project မှ “Best Achievement Award” ပထမဆု (First Prize) အား ငွေဆည်တော် (၉၉၉) ကုမ္ပဏီလီမိတက် (Gold Snack မှုန့်ပျိုးစုံထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း) မှ ထိုက်ထိုက်တန်တန် ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ထိုက်ထိုက်တန်တန်ဆွတ်ခူးရရှိအောင် အဘက်ဘက်မှ တာဝန်ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသော ငွေဆည်တော် (၉၉၉) ကုမ္ပဏီလီမိတက် ဝန်ထမ်းများအားအထူးလှိုက်လှဲစွာ ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း၊ နောက်ဆောင်တွင်လည်း ကုမ္ပဏီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် အားလုံးပါဝင်လက်တွဲ၍ တက်ညီလက်ညီ ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ပေးကြပါရန်မေတ္တာ ရပ်ခံရင်းအထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း၊ မှတ်တမ်းတင် ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။ ထို့အပြင် Gold Snack မှုန့်ပျိုးစုံထုတ်လုပ်ရေး ဝယ်ယူခြင်းဖြင့် အားပေး၊ လက်ခံ၊ စားသုံးကြသော အနယ်နယ်အရပ်ရပ် အရောင်းကိုင်ပေးလုပ်ကိုင်ကြီးများ၊ ရဟန်း၊ ရှင်လူ၊ မိဘပြည်သူများနှင့် ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများကိုများစွာ ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ထပ်လောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။



Board of Director အဖွဲ့ဝင်များ
ငွေဆည်တော် (၉၉၉) ကုမ္ပဏီလီမိတက်
GOLD SNACK မိသားစု

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့် ဘာဘာဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

(၄/၂၀၁၅)

၀။ မြန်မာ့ရေနံနှင့် ဘာဘာဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံတူးဖော်/ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ(အမေရိကန်ဒေါ်လာ)/မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	IFB-166(14-15)	Maintenance/Requirement for Pipeline Centre (PLC) Daw Nyein	US\$
(၂)	IFB-167(14-15)	Spares for National Torque Converter(21)Items	US\$
(၃)	IFB-168(14-15)	Electrical Spares (14)Items for D ₃ T ₃ Rigs	US\$
(၄)	IFB-169(14-15)	5"Drill Pipe (1000)M	US\$
(၅)	IFB-170(14-15)	Maintenance/Requirement for Ywama Gas Distribution Station(GDS)	US\$
(၆)	DMP/L-042(14-15)	UPS with Stabilizer (Online System,10KW) & Auto Start Electric Generator (20KVA)	Ks
(၇)	DMP/L-043(14-15)	Echosounder (1)Lot	Ks
(၈)	DMP/L-044(14-15)	Spares for F1600 Rig Pump (5)Items	Ks

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့် ဘာဘာဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
၃။ အဆိုပါအိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၃၀-၃-၂၀၁၅ ရက် ၁၆:၃၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပစ္စည်းစီမံဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်ဘာဘာဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။
မြန်မာ့ရေနံနှင့်ဘာဘာဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၀၉၇/၄၀၀၂၀၆

POPULAR STAR Travel & Services

ရန်ကင်းမြို့နယ်တွင် သင်္ကြန်ကျိုက်လည်

တောင်ကြီး - အင်းငလး - ပင်းတယ်
ကလေး - ထမိုသစ် - ငပူငတ်ကကျူ

ပွင့်လေး - ပင်းကျွန်း
ပြင်ဦးလွင် - စစ်ကိုင်း

Mar 26, Apr 11,12,13,17 | Mar 26, Apr 12,17

စက်မှု သို့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု စာရင်းအကျဉ်းချုပ် နှင့် ဆွေးနွေး နှင့် ဖွဲ့စည်းရေး အဖွဲ့ နှင့် ဆွေးနွေး

Scania (2+2) Bus, 3 Stars Hotel, Restaurants

အမှတ် ၈၄ | ပထမထပ် | နိုဘာလမ်း၊ ဌာနချုပ်တွင်း၊ အလုံမြို့နယ်။
Ph : 01 2301866 , 09 5129134, 09 254007909, 09 799676523

Holy Land Tour

အစ္စရေး၊ အီဂျစ်၊ ဂျော်ဒန် - (၁၁) ရက်ခရီး

ဘဝတစ်ခုလုံး ပြောင်းလဲစေနိုင်သော စပိတ်(၁၁)ရက်ခရီးအတွက် မရီးစေ့အတွက် ထပ်မံလျှင်(၂၉၅၀၀၀)ကျပ်ထိတိုးမြှင့် စာရင်းအမြန်ပေးသွင်းပါ။ (၅)ဦးနှင့်အထက်လိုက်ပါလျှင် အကျိုးမရစားခွင့်အများအပြားရှိပါသည်။
သင့်ဘဝပြောင်းလဲရန်အတွက် ကျွန်တော်တို့လိုအပ်ပါသည်။

BUSINESSPLUS BUSINESS PLUS TRAVEL & TOURS
Tel : 01-518 147, 09 731 94 300, 09 7300 3527

ချစ်ပိုင်သမ္မာ 562829, 09-73198239
569782, 09-450006779

မန်းရွှေတော်တော် (သီလဆန်း)
ပုဂံ (စွယ်တော်စေးဆွဲ) ပုဂံသပတ္တနီ
တောင်ကြီး၊ အင်းစေး၊ ပင်းတယ်
ပန္နဲလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ

www.chitpaingdham.com

B.L.T Travels

ကျိုက်ထီးရိုး 8000 ကရီးစေ့
ရောင်းသား 13000 စီလီယွန်း

YUTONG (or) SCANIA စာရင်းအကျဉ်းချုပ် နှင့် ဆွေးနွေး
09-73163538, 09-31785622

rhwjK

ဦးအောင်ကျော် (Tu Tu - Su Su)

English Speaking, Phonetics & Grammar

လျှပ်စစ်ဝန်ကြီးဌာန-အငယ်တန်းအင်ဂျင်နီယာ(၂)
အတွက်အင်္ဂလိပ်စာနှင့်မေဂျာကိုအထူးပို့ချပေးမည်
ရေအရင်းအမြစ်အငယ်တန်းအင်ဂျင်နီယာ(၂)
၆/၇-၂၀၁၅ခုနှစ်အတွက် သင်တန်းများစတင်ပညာ
ဝင်ဖြည့်ဆည်းပေးလမ်းလမ်း။ ဇူလိုင်-၂၀၁၅ခုနှစ်အတွက်

MIC edexcel Approved Centre No. 93679

Myanmar Imperial College

- Diploma in Business
- Diploma in Advertising & Branding
- Diploma in Hospitality & Tourism
- B.A (Hons) Business Management
- B.A (Hons) Marketing Management

MBA

● MIC တွင်ထက်ရောက်နိုင်သော Diploma (HND) ကို UK မှတိုက်ရိုက်ပေးအပ်ပြီး Diploma ရရှိပြီးပါက Bachelor Degree ကို MIC တွင်ဖြစ်စေ၊ နိုင်ငံတကာရှိတက္ကသိုလ်ကြီးများတွင်ဖြစ်စေ အချိန်ကာလ (၁)နှစ်အတွင်း ဆက်လက်သင်ကြားနိုင်ပါသည်။

● အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းကောင်းများကို ရယူလိုသော တက္ကသိုလ်ဘွဲ့ ရများအနေဖြင့်လည်း အင်္ဂလန်မှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်သော စီးပွားရေးမဟာဘွဲ့ MBA ကို အချိန်ကာလ (၁)နှစ်ခွဲအတွင်း ရယူနိုင်ပါသည်။

Enroll Now! အမှတ် (၆၂/၄)၊ အင်းလျားလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ **09 73210001/01 537562**

STAR SPORTS CENTRE

အားကစားပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်

အားကစားပစ္စည်းများ၊ အားကစားဝတ်စုံများ၊ လမ်းညွှန်ကန်တင်များနှင့် အားကစားလေ့ကျင့်ရေးစက်ကိရိယာသမားများတို့ကို ရောင်းချပေးနေခြင်း လက်လီ၊ လက်ကားဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးနေပါသည်။

ဆိုင်လိပ်စာ
အမှတ်(၄၀၅)၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ ၂၄လမ်း၊ နှင့် ၂၈လမ်းကြား၊
မန်းဘိန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း ၀၉-၄၃၀၅၂၅၅၉

ရွှေဘူမိအထူး၊ ရေကူးစက်ရုံ၊ အမျိုးအစား၊ ဒီဇိုင်း၊ ဒီဇိုင်းဆိုင်ရာပစ္စည်း

WIN Japanese Language School

Section	Period	Day	Month
Basic	7.14.3.2015	Sat,Sun	6
Basic	17.24.3.2015	Tue-Fri	3,4,5
Intermediate	31.3.2015	Tue-Thu	3,5
Basic	7.28.4.2015	Tue-Fri	3
Intermediate	28.4.2015	Tue-Fri	3
Pre-Adv(I)	14.3.2015	Sat,Sun	5
N2,N3(Read:+Vocab)	24.4.2015	Fri-Sun	3
N2,N3(Read:+Kanji)	28.4.2015	Tue-Thu	3
N2,N3(Kanji)	12.5.2015	Tue-Thu	4
N1(Read:+Vocab)	16.5.2015	Sat,Sun	3,5

No.278,(First Floor),Theinbyu Road, Botataung Tsp.
Tel: 294613, 297998, 299493 (ခန့်ပေါင်းဖုန်းနံပါတ်)



မစ္စတာမြန်မာ ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ

Mr. Myanmar Travel & Tours Co., Ltd



Japan
9D8N (11-19 April)

Korea
8D7N (11-18 April)

Singapore
5D4N (12-16 April)

Hongkong
8D7N (14-21 April)

Bangkok
6D5N (12-17 April)

ဒူဘိုင်း၊ ဝူခေတ်၊ ဝီယက်နမ်၊ ကမ္ဘောဒီးယား

TEL: 228828, 09799753144, 09799753155 တိုက်(၂၉/၃၀)၊ အခန်း(၂၉-ဘီ)၊ ပထမထပ်၊ ဝဟိုရ်စည်အိမ်ရာ၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်

ကွန်ဗင်ရှယ် Travels & Tours No.67, Baho Rd, Sanchaung Township, Ph: 01-500191, 519292, 519293, 510491, 519360, 09-252281456, 09-73003772 81 Rd, Bet 33 x 34 Street, Mandalay Ph: 09-73013856, 09-31693339 * ဧည့်သည်များအားလုံး * 4 Star Hotels နှင့် All Included	ဝန်ကောက်	(၆)ရက် USD 720	တူတန်	(၅)ရက် USD 2800	ဝန်ဂျက်ပြည်နယ်(အိန္ဒိယ)	(၈)ရက် USD 1900
	ဝန်ကောက်+ဖူးဝတ်	(၆)ရက် USD 1100	ထီရီလင်္ကာ	(၇)ရက် USD 1400	မော်လဒိုက်	(၅)ရက် USD 1700 (၇ရက်)
	စင်ကာပူ (၄)ရက် USD 880	(၅)ရက် USD 1000	ဂျပန်	(၉)ရက် USD 3200	ဩစတြေးလျ	(၁၀)ရက် USD 4500
	စင်ကာပူ+မလေးရှား	(၈)ရက် USD 1400	ကိုရီးယား	(၈)ရက် USD 2000	အင်္ဂလန်+စကော့တလန်	(၁၀)ရက် USD 5500
	ဘာလီ	(၅)ရက် USD 1100	ရှုရှား	(၉)ရက် USD 4500	ဥရောပနိုင်ငံကြီး(၈)နိုင်ငံ	(၁၅)ရက် USD 4800
	ဘာလီ+စင်ကာပူ	(၈)ရက် USD 1500	ဒူဘိုင်း+အသုခခါဘီ	(၇)ရက် USD 1950	နော်ဝေး+ဆွီဒင်+ဒိန်းမတ်+စင်္ကာပူ	(၁၂)ရက် USD 5300
	ဝီယက်နမ်	(၆)ရက် USD 850	စပိန် + ဝေါ့တိုက်	(၁၄)ရက် USD 4500	အမေရိကန် (၁၆)ရက် USD 6700 / (၂၀)ရက် USD 7700	
	ဝီယက်နမ်+ကမ္ဘောဒီးယား	(၈)ရက် USD 1350	စီအမ်(တာရာရ်တာရာရ်)+ရုရှား	(၈)ရက် USD 1900		
	ကမ္ဘောဒီးယား+လာအို	(၈)ရက် USD 1800	ဝီတင်း+ရုရှ်ဟိုင်း	(၈)ရက် USD 1750		
	ဗဟိုဂယား(အဆင်ပြေ)	(၈)ရက် USD 1350	ဟောင်ကောင်+ကွမ်တိုင်း+မကာအို	(၈)ရက် USD 1700		

သင်္ကြန်မေးခွန်းများအား အလေးပေးဖြေဆိုပေးရန် အာရုံစိုက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း တောင်းဆိုပါသည်။

CitiAvenue Travels & Tours ၏ နှစ်သစ်ကူးပိတ်ရက် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ

ဝန်ကောက် - ပတ္တရား (5D/4N) April 12 ~ 16 USD 750	ဟောင်ကောင် - ဘာလီ (8D/7N) April 11 ~ 18 USD 1770	ဒူဘိုင်း (9D/8N) April 13 ~ 21 USD 2750
စင်ကာပူ (5D/4N) April 12 ~ 16 USD 985	ဟောင်ကောင် - ရန်ဟိုင်း - ပေကျင်း (8D/7N) April 13 ~ 20 USD 1890	တိုရီးယား (7D/6N) April 12 ~ 18 USD 1730
ဝီယက်နမ် (5D/4N) April 13 ~ 17 USD 880	ကွမ်တိုင်း-ရုန်းကျွန်း-ဟောင်ကောင်-မကာအို-ကျူးဟိုင်း (8D/7N) April 14 ~ 21 USD 1595	ဂျပန် (8D/7N) April 12 ~ 19 USD 2650
		ဩစတြေးလျ (7D/6N) April 10 ~ 16 USD 3400

အမှတ် ၁၃၉ (က)၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊ 09 732356 12, 09 732356 21, 09 25090 1188, 09 25090 1199, 01 211609

YCTC Business Institute

အမှတ် (၃၂/၂-၃)၊ နတ်မောက်ရိပ်သာလမ်း၊ သွယ်၊ ကန္တာအေးဝေတီလမ်း၊ အ.ထ.က (၂)ဗဟန်း၊ အနီး၊
Ph : (01) 542033, (09) 420118100, (09) 250640429

Certificate in Financial Management ခေါ်ခြင်းခြင်းဖြင့် (ရန်ကင်းစီးပွားရေး တက္ကသိုလ်) 5:00pm to 8:00pm Cert in Customer Service Management Asst. Prof. ဦးဝင်းမင်းသိန်း (ဆရာ Kevin)၊ Principal of YCTC 5:00pm to 8:00pm Saturday Only (6 Weeks) 21st March စတင်	Cert in Human Resource Management Dr. ဒေါ်ဌာမြင့် Ph.D (HRM, Delhi) (ကထိတပြိုင်နာ YIE) 9 : 00 am to 12 : 00 pm Cert of Leadership and Organizational Development ဂုဏ်ထူးဆောင် ပါမောက္ခ ဒေါ်ဌာမြင့် နှင့် Eco မှ ပါမောက္ခ တစ်ဦး 1 : 00 pm to 4 : 00 pm Professional Cert in Marketing Management Asst. Prof. ဦးဝင်းမင်းသိန်း (ဆရာ Kevin)၊ Principal of YCTC 4: 00 pm to 7 : 00 pm (Batch 20) March 22nd စတင်
---	--

Sunday Only (6 Weeks)၊ Course (၃) ငါးရက် တတ်ရောက်သူများအား Executive Certificate in Business Management လက်မှတ် ချီးမြှင့်မည်။

Golden View Myanmar Travels & Tours

☆ တောင်ကြီး-အင်းလေး ☆ မန္တလေး-စင်တိုင်း-ပြင်ဦးလွင် ☆ Hotels, Scania Express Meals, Guide
 ☆ ဗဟို-ဥယျာဉ်-ပုဇွန် ☆ စင်တိုင်း-ပုဇွန်-အလောင်းတော်တထပ် ☆ မြည်-အတောင်တောင် ☆ မော်လမြိုင်-တိုက်တိုက်-စတိတ် ☆ ခန့်မှန်းခြေ
 ☆ ကျောက်ဆီရိမ် ☆ တရုတ်ပြည်နယ်-ဘုရင့်ညီ-ရေပူစမ်း }
 ၂/၄၊ ဝေပညာလမ်း၊ လှည့်ဆန်း၊ ဝိန်ဝေပညာဆန်း၊ တာမာရွတ်၊ ၂၊ ပထမ၊ ၇-လမ်း၊ လမ်းမတော်
 Call-Ph:09450011107, 09795739610

အခြေခံ ဆရာဦးသိန်းဝင်း

ပန်းချီသင်တန်း

အခြေခံပုံစံ တစ်ဦးချင်းသင်သည်

(၁) အမှတ်(၁၆၆/၁၆၆)၊ တ-ထပ်၊ အနော်ရထာလမ်းမကြီး၊ ၃၄ လမ်းထိပ်
ဘားလမ်း၊ မှတ်တိုင်အနီး၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။

(၂) တိုက်(၃)၊ အခန်း(၅၀၅)၊ ၁၅၄ လမ်း၊ (မင်္ဂလာယောကျွန်းကောင်းလမ်း)၊
(နား နားခေါင်း လည်ချောင်း ဆေးရုံခေါင်းလမ်း)၊ တာမွေ

ဖုန်း ၀၉ ၅၀ ၇၇၅၆၀ ၀၉ ၂၅ ၃၂၆၁၇၁၀

ရှာပါစေပါ findmyanmar

Find

www.findmyanmar.com

အဆိုပါ ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ အချက်အလက်များကို ရှာဖွေရန် အသုံးပြုရန် အောက်ဖော်ပြပါ ဝက်ဘ်ဆိုက်ကို အသုံးပြုပါ။
 Golden Hexagon Media Group
 Call Us : 01 - 2584118, 09 - 43185047

မဟာဧရာကုမ္ပဏီလီမိတက်

ရေသန့်စနစ်များ

၅၅၀လီတာ = 210000 (အမှတ် = 1899000)
 ၅၅၀လီတာ = 240000 (အမှတ် = 2150000)
 ၁၀၀၀လီတာ = 380000 (အမှတ် = 3420000)
 ၄၀၀၀လီတာ = 680000 (အမှတ် = 6120000)

ရန်ကင်း အမှတ် (၃၅)၊ ဌာတောင်တန်းလမ်း (အလယ်ဘလောက်) လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ မုန်း-ဝေ-ဂျာဂရပ် ၀၀၁၊ ၀၉-ဂျာဂရပ် ၀၀၁၊ ၀၉-၅၁၇၆၃၄၅
 ပုသိမ် ၁၂/၅၊ ၆၃-လမ်း၊ ၄၃-လမ်းနှင့်သိပ္ပံလမ်းကြား၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ပုသိမ်မြို့နယ်၊ မုန်း-ဝေ-ဂျာဂရပ် ၀၀၁၊ ၀၉-၅၁၇၆၃၄၅၊ ၀၉-၄၁၂၇၀၀၉၊ ၀၉-၂၅၀၀၂၂၉၁

အောက်ဖော်ပြပါ ရေသန့်စနစ်များ၊ ဝိသုကာပညာဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ရှာဖွေရန် အသုံးပြုရန် အောက်ဖော်ပြပါ ဝက်ဘ်ဆိုက်ကို အသုံးပြုပါ။

Myanmar Home & Decor Magazine
 (Volume-4, Issue 1)

ရန်ကင်း မန္တလေး နှင့် မြောက်တောင်ရိတ် City Mart, Ocean ဆိုင်ခွဲများနှင့် အခြားစားအိမ်ဆိုင်ရာတွင် လယ်ယုဝက်ရောင်းပေးပါမည်။

မြန်မာ့ Eternity Publishing & Advertising (09 731 21957, 09 3068 6066)

ကြေးမုံ

FIRST CHOICE travel and tour

JAPAN
10 Days 9 Nights
8 NIGHTS APRIL 8
HOTLINE - 09 42 1069066

Early Bird Discount
Group Discount

US\$3333

Tokyo + Kamakura + Mt. Fuji + Kyoto + Nara + Osaka

စင်ကာပူ (၄ည ၅ရက်)
ပထမအကြိမ် + မတက်ဘဲ (၅ည ၅ရက်)
လာအို (၅ည ၅ရက်)
စန်ကာရီ + ပတ္တမြား (၅ည ၅ရက်)
ကမ္ဘောဇ (၄ည ၅ရက်)
ဗီယက်နမ် (၅ည ၅ရက်)
ကမ္ဘောဇ + ဗီယက်နမ် (၆ည ၇ရက်)

ကျွန်းကျား၊ မြေသစ်မြေများအတွက် သီးသန့်ခံရမည့်များကို အထူးစေ့စပ်နှုန်းများဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးမည်။

အမှတ် ၆၆/၆၈ (ဇီ-၄) စင်စိန်ပယ်မ ဗဟိုဦးစီးဌာန၊ ကမ္ဘောဇမြို့နယ် ရန်ကင်းမြို့၊ ☎ 09 421069066 • 09 73059061

GO & GO Travels and Tours

THE BEST SERVICE PROVIDER

ယာဉ်ကြီး/ ဟာမော်တယ်/ ခရီးစဉ် (၅)ရက်
ဆီရီးလင်း/ အနီတောင်/ ခန္တီးပင် (၅)ရက်
ဝန်ကောက်/ ဝတ္ထုလာ/ အထူးဥယျာဉ် (၅)ရက်
စင်ကာပူ/ မလေးစုစား/ ဝန်ကောက် (၁၀)ရက်

ဥပမာ နိုင်ငံခရီးစဉ် များ

- မြင်သစ်-ဘယ်ဂျီယန်-စတင်ပရို-ဂျာမနီ-ဆွစ်ဇာလန်-အီတလီ
- ဂျာမနီ-ပိုလန်-ဂျီတင်ကီယာ-ဟန်ဂေရီ-ဩစတြီးယား-ဗျက်

မင်းကင်း (၅)ရက်
မင်းကင်း (၅)ရက်
မင်းကင်း (၅)ရက်
မင်းကင်း (၅)ရက်

ပုဂ္ဂလိက (၁/၅ရက်)
4* ဟိုတယ်

အခန်းခံခြေ ခရီးစဉ်များ
စုစည်း/ အခန်း/ အခန်းခံခြေ
စုစည်း/ အခန်း/ အခန်းခံခြေ

Contact : 09-252586021, 09-261066443
09-5154804, 01-292465, 02-72553

FLL Fully Light Travels & Tours Co.,LTD.
B-801, Dagon Center I, Bargarya Road, Myaynigone.
သင်္ကြန်အတွက်ကျန်ရှိသောခရီးစဉ်များ

► ဂျပန်ခရီးစဉ် 12.April
► ဗီယက်နမ်ခရီးစဉ် 14.April
► ကိုရီးယားခရီးစဉ် 11.April
► တရုတ်ပြည် (ပီကင်း၊ နန်ကျင်း၊ ဝူစည်၊ ဟန်ကျိုးရှန်) ခရီးစဉ် 12.April
► ဟောင်ကောင် (မကာအို၊ မိမ်းဂျီတီ၊ ကွမ်ကျိုးကျူးဟိုင်) 09April, 11April

Tel: 01-503815, 01-516932, 01-516964, 01-516985
09-33377782, 09-33377783, 09-33377786, 09-421013085

မော်(လ်)ဒိုက် ခရီးစဉ်ကို (၂)ဦးမှစ၍ ကြိုက်နှစ်သက်ရာရက်တွင် ပီစဉ်ပေးနေပါပြီ။

မင်္ဂလာဇွဲခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

နေပြည်တော်နေ ဦးခင်မောင်အေး(ဒုတိယဝန်ကြီး၊ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန)-
ဒေါ်ညွန့်တင်(ခ)ဒေါ်နွယ်နွယ်(အင်ဂျင်နီယာမှူး-ငြိမ်းဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန)တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသား

ဒေါက်တာအေးကိုဇင်
M.B.,B.S (Ygn)
လက်ထောက်ဆရာဝန်
အလုပ်သမားအလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန
နှင့်
ရန်ကင်းမြို့နေ ဒေါက်တာမြတ်ကျော်(ရုံးအဖွဲ့မှူး-ငြိမ်းမွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန)-ဒေါက်တာမြင့်မြင့်မေတို့၏
သမီးလတ်

ဒေါက်တာဆုမွန်ချယ်
M.B.,B.S(Ygn),MPH (Ygn)
မြို့နယ်ကျန်းမာရေးအရာရှိ(တိုင်း)
တိုင်းဒေသကြီးကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး

တို့၏ ၁၇-၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ရန်ကင်းမြို့၊ မင်းကွန်းတိမ်ဂူကျောင်းတော်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာဇွဲခံပွဲအခမ်းအနားသို့ကြွရောက်ပြီး မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးချီးမြှင့်ပေးပါသော နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်အေးအေး၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ဆင်ခြန်းပေးပါသော မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးအုန်းမြင့်နှင့် ဇနီးဒေါ်နုနုဆွေ၊ မင်္ဂလာရွှေဆွဲကြိုးဆင်ခြန်းပေးပါသော ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်နှင့် ဇနီးပါမောက္ခဒေါက်တာဒေါ်ဝင်းဝင်းမြ၊ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးမောင်နှင့်ဇနီးဒေါ်နန်းဖြူဖြူအေး၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး(ငြိမ်း) ဦးကျော်ဝင်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး(ငြိမ်း)ဦးရဲမြင့်နှင့်ဇနီးဒေါက်တာဒေါ်တင်လင်းမြင့်၊ ဗိုလ်ချုပ်အေးကျော်၏ဇနီး ဒေါ်ခင်လှမူ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကို၏ဇနီး ဒေါ်စင်စွမ်းခွန်ဆမ်၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး (ငြိမ်း) ဦးဌေးဦးနှင့်ဇနီးဒေါ်နီနီဝင်း၊ မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်းဝန်ကြီး(ငြိမ်း) ဦးမောင်မောင်သိမ်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာတင်စိန်ဇနီး ဒေါ်နန္ဒာမွန်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ ဆရာသမားများ၊ FAO နှင့် INGO မှမိတ်ဆွေများ၊ ဂုဏ်သရေရှိသူကြီးမင်းများနှင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ အပတ်စဉ်(၄၃)မှ သူငယ်ချင်းများ၊ အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ ဝန်ကြီးဌာနမှအဖွဲ့အစည်းများ၊ ငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်နှင့်မွေးမြူရေးအဖွဲ့ချုပ်မှ မိတ်ဆွေများ၊ လူကိုယ်တိုင်မလာရောက်နိုင်သော်လည်း လက်ဖွဲ့ပစ္စည်းပေးပို့ကြပါသော ဆရာသမားများနှင့်မိတ်ဆွေများ၊ အခမ်းအနားများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးကျော်စိုးဦး၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးသီကျုံးပေးပါသော တေးသံရှင် အကယ်ဒမီဒေါ်ချိုမြိုးနှင့် The Aces တေးဂီတအဖွဲ့၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးပါသော မနုဇ်မာမာနု၊ မင်္ဂလာပန်းကိုင် ဒေါက်တာလှလှအေးသောင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ဆွဲဆွဲကြိုးဝန်းကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မစိုးစန္ဒီ၊ သတို့သားအရံ ဒေါက်တာဟိန်းထူးနှင့် ဒေါက်တာပြည်သစ်နိုင်၊ သတို့သမီးအရံ မရွှေမေကျော်၊ မမေချိုသတို့အားလည်းကောင်း၊ အခမ်းအနားအောင်မြင်ပြီးမြောက်အောင် စိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြပါသော ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို လှိုက်လှစွာ ကျေးဇူးပူကာရတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်
ဒေါက်တာအေးကိုဇင်-ဒေါက်တာဆုမွန်ချယ်

နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု ဖွံ့ဖြိုးမှုရရှိရန်အတွက် အခြေခံသည့် မူကြိုပညာရေး

အသက် ၂နှစ်မှ (၆)နှစ်အရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအင်္ဂလိပ်နေ့ပို... ..

Pre-school

www.getc-languageschool.com

Emotional Development(IQ) Intellectual Development(IQ) Moral Development Physical Development Social Development

Summer English Program for Young Learners
Ages (5-14)

9th March to 29th May

GETC building a better future

ENGLISH 4-SKILLS
CAMBRIDGE EXAM PREPARATION

ကျောင်းအင်္ဂလိပ်နေ့ပို... ..

317892, 302778 330097, 0925414808 549594, 0925414808

ဈေးအသက်သာဆုံး

ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး

ရရှိနိုင်သော sizeများ

8' x 4' x 4.5mm
8' x 4' x 6 mm
8' x 4' x 8 mm

SKY BOARD

ရေခိုခံ တူတိတ်
ရေပြိ။

အားသာချက်များ

1. ခရစ်စံခြင်း
2. သံရိုက်ခံခြင်း
3. အပူပေးကာကွယ်နိုင်ခြင်း
4. နှစ်ရှည်သုံးစွဲနိုင်ခြင်း
5. အတွင်း/အပြင်နံရံအဖြစ်ကာနိုင်ခြင်း
6. မျက်နှာကြက်အဖြစ်သုံးနိုင်ခြင်း

HEIN HEIN ENGINEERING CO.,LTD.
HEAD OFFICE - No. 12, Marlar Myaing Street, Yankin Township, Yangon, Myanmar.
Tel : 95-09-49306330, 09-73153506, 01-549516, 546517, 8603596, 8603597.

380164
မျိုး 09 5017088
09250640699

ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့် လချုပ်
ကားမျိုးစုံ ငှားရန်ရှိသည်။
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များ ဆက်သွယ်ပါ။

Always Myanmar
မြေသစ်မြေများ (စီရင်စိုက်ပျိုးမှု)
(ညောင်ပင်ရက်) - ၄၀၀၀၀ကျပ်
(ပုလဲရက်) - ၄၀၀၀၀ကျပ်
အခြား မြေများအတွက်လည်း ချိတ်ဆက်
အသေးစားမြေများကိုလည်း
0973133488, 09795670238

ဟိုက်ဒြောလစ်/လေစိအား
Full Auto ဘုခဲခိုက်ခဲ
စေတီမြေအစိုစိုက်စက် များများနိုင်ပါသည်။
(၆၇)သုံးနှစ်အထက်အထိအသက်အရွယ်အား
PH:09 731 99 410
09420035882, 73199257

ကလေးနာမည်ပေး
ဆရာကြီးရာဇာဇော်ဝင်း
(L.L.B.) နှင့် အသက် ၁၅ နှစ် (၁၅) နှစ်အထက်
01-394727, 01-399426 09-73009994-
တိုက်(၄၅)စာမိတ်(၄၅)မြေထပ်
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့

ပျော်ရွှင်စရာပွဲများနှင့်အညီ ပြည်ထောင်စုအဖွဲ့များ၏ အောင်မြင်မှုများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက်...

ဘုရားဖြူနည်းစာတော်ပြန်ပွဲ ဆွန့်ခင်းသဘင်ပိတ်ကြားလွှာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလုံးဆိုင်ရာ ဝိနယာနဂ္ဂဟ အသင်းမှ ကြီးမှူးကျင်းပခဲ့သော(၈၃)ကြိမ်မြောက် ဘုရားဖြူနည်းစာတော်ပြန်ပွဲတွင် အောင်မြင်တော်မူကြသော စာအောင်သံဃာ(၁၄၃)ပါးတို့အား ဆုနှင်းမည့် အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းဝင်များအားလုံး ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ရပ်ဝေး၊ ရပ်နီးနေ ကျောင်းဆင်းဖက် သူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုဝင်များ ကွယ်လွန်သူ သူငယ်ချင်းများ၏ မိသားစုဝင်များအားလုံး ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ(မပျက်မကွက်)တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဆရာဌေး အင်္ဂလိပ်စာ သဒ္ဒါ အရေးသီးသန့် နှင့် Speaking တစ်နိုင်လုံးမှာ မူလတိုက်သင်ကြားသော သုံးဆင့်သင်နည်းသစ် စာအုပ်(ပ/ဒုတိယ) အဖြေဖြုတ်ဆိုင်းတိုင်ရပြီး (၅)လတာကလေး ရေးတတ်မည်။ ဘွဲ့ကြီး ဘွဲ့ရ ၁၀-တန်းဖြေ/အောင်၊ အလုပ်ဝင်နေသူ အရွယ်မရွေးတက်ပါ။

Attollo Travel & Tourism 01-389187, 09-32109138, 09-795418474

ပေါ်စာနိဗ္ဗာန်အသစ် စွမ်းစွမ်းလေးစားကြရအောင်။ * ဗျာဝံသစ် (24) ပြည် - 36000 Ks * ဗုဒ္ဓိစံမြောင်းမြစ် - 38000 Ks * စွေဆိုသစ် - 42000 Ks

အတိတ်လို အဆင့်မြင့် ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှု ကုမ္ပဏီ 01-389187, 09-32109138, 09-795418474

INVITATION FOR OPEN TENDER (2/2015) [TENDER No.MPPE/JET A1/T/1(2014-2015)] 1. Open Tender is invited for the Myanmar Petroleum Products Enterprise, the Ministry of Energy for the supply of JET A1 (282,000 bbl±10%)

ဝင်းခိုင်မွန်း ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ 09-43189717, 09-448008110, 09-421175917

ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့အစည်းသည် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက်...

ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့အစည်းသည် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက်...

မြန်မာစာပေချစ်မြတ်နိုးသူများအသင်း နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ်စည်းဝေးမည်

ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့အစည်းသည် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက် အထူးအခွင့်အလမ်းများကို အားပေးအားပေးရန်အတွက်...

FLAMINGO AMERICAN ENGLISH SPEAKING CLASS နေ့စဉ်အခန်း (အနံ့) Sat + Sun - 7:00am to 9:00am

PHP & MySQL ကိုအသုံးပြု၍ Web Application ဖေးသားလှည့်ပတ်အတွက် Dynamic Web Application Development Course

Human Resource Management Certificate သင်တန်း သင်ကြားမည့်ဘာသာရပ်များ 1. Introduction to Human Resource Management

ကြေးမုံ

မရွှိမဝံသ ဗုဒ္ဓဓမ္မသင်တန်း (ဗဟိုအဆင့်) စာမေးပွဲ အသိပေး နှိုးဆော်လွှာ

မရွှိမဝံသ မြန်မာရဟန်းတော်များအဖွဲ့က ကြီးမှူး၍ မရွှိမဝံသ ဗုဒ္ဓဓမ္မသင်တန်း (ဗဟိုအဆင့်) စာမေးပွဲကို (၅.၄.၂၀၁၅) တနင်္ဂနွေနေ့၊ နံနက် (၉:၀၀) နာရီအချိန်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ဆင်ရေတွင်းမှတ်တိုင်၊ အ.ထ.က (၄) ကျောင်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။

ဝင်ခွင့်ပုံစံများကို ဓမ္မဗုဒ္ဓအောင်ခြင်းကျောင်း၊ အရှေ့ ဥယျာဉ်တိုက်၊ စမ်းချောင်းတွင် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ ဝင်ခွင့်ပုံစံများကို (၂၈.၃.၂၀၁၅) နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ သုံးပုံနှင့်တကွ ပေးပို့ကြပါရန် အသိပေး နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ဗုဒ္ဓဓမ္မသင်တန်း (ဗဟိုဌာန) ကို သိရှိမင်္ဂလာ ပျော်ဘွယ်ကျောင်း၊ ဆင်ရေတွင်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်တွင် (၉.၃.၂၀၁၅) နေ့မှ စတင်ကာ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးပါမည်။

နယ်ဝေးမှ လာရောက်ဖြေဆိုကြမည့် သူများအား တည်းခိုနေထိုင်ရန် ဖြူးမဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ၊ လှိုင်မြို့နယ်တွင် စီစဉ်ထားပါမည်။

သင်ခန်းစာ စာအုပ်များအလိုရှိပါက သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ဆုံးမေးရန် မုန်း - ၀၉၇၃၁၅၄၉၇၊ ၀၉၈၅၉၈၀၀၁၊ ၀၉၇၉၅၅၅၈၉၁

မွန်သာသနာတော်ထောက်ပံ့ရေးကော်မတီ(ရန်ကုန်)

ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ မွန်ဆရာတော်ကြီးများအား

ဂုဏ်ပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနား ကျင်းပမည်

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်နေ့ ၄-၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၅)ဖြင့် "ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်တမ်းမြှင့်ခြင်းခံရသော မွန်ဆရာတော်ကြီးများ" အား ဂုဏ်ပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားကို (၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက်) ၅-၃-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်းရှိ မွန်ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ မွန်တိုင်းရင်းသူ/ သားများ ကြွရောက်ပူဇော်နိုင်ပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျင်းပရေးကော်မတီ
ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၀၂၂၀၃

စေတနာရှင်... ကျိုက်ထီးရိုး / ချောင်းသာ (ဗဟို) သင်ကြားရေးဦးစီးဌာနများ Apr 11, 12, 13, 17 တွင်ပညာရေး ဖွဲ့စည်းပေးပို့ပေးမည်။ ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းချခြင်း မရှိဘဲ အခမဲ့ပေးပို့ပေးမည်။ (၅)ရက်+ရွှေတိဂုံဘုရားအား အလောင်းတော်(၅)ရက် မရွှေတိဂုံဘုရား၊ ပုဂံ၊ ပုဂံမြို့နှင့် ဆက်၍ (တောင်ကြီး၊ သင်ကြားရေး / မန်းသင်ကြားရေး)..... (၈)ရက် / (၁၁)ရက် မပုဂံ-ဧညာဉ်၊ ပုဂံမြို့(၄)ရက်+တောင်ကြီး၊ သင်ကြားရေး(၅)ရက်+ မန်းသင်ကြားရေး(၅)ရက် ကားဖြင့်ပို့ပေးမည်။ မူဆယ်သင်ကြားရေး(၅)ရက်+မော်လမြိုင်သင်ကြားရေး(၄)ရက်+ထားဝယ်သင်ကြားရေး(၆)ရက် ကားဖြင့်ပို့ပေးမည်။ ၂၀၁၅-ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (အထက်) 392704, 09 50 66657, 09 73017110

2015 သံဃာ့နှစ် CHINA-GREAT WALL တွင်းခိုနဲ့ GO ပြေ
ဩစတြေးလျ (110/10N) April-11~21 USD-4200
အင်္ဂလိပ်စာ (160/15N) April-10~25 USD-6700
ဥက္ကဓ (150/14N) April-10~24 USD-5300
တိုရိုယား (80/7N) USD-1980 April-12~19/13~20
ဂျပန် (90/8N) USD-2700 April-12~20
တူပင်း - ငဝကျွန်း - ဂွန်ဟိုင်း (80/7N) April-12~19 USD-1700
ပတာအို - ငဟင်ငကင် (80/7N) April-13~20 USD-1750
စင်ကာပူ + ဝဇလား (70/6N) April-13~19 USD-1350
စင်ကာပူ (50/4N) April-13~17 USD-990
တစ်ဖက်စာ + ဝိမာန် April-12~19 USD-1350
ဝန်တော် - ဝတ္တု April-13~18 USD-690
ဒူဘိုင်း USD-1850 April-13~18 (60/5N)
ဘာလီ + စင်ကာပူ (70/6N) April-13~19 USD-1500

မြို့လယ်ကျောင်း Ph: 202046, 392048 256954 ဆရာအာသာ SUCCESS Language Academy
အမှတ် (119), Y.W.C.A ဘိုကလေး၊ ရွှေလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်။
ကလေးများအတွက် နေ့စဉ် သင်တန်းများ
Morning : 10 to 12 ဝမ်း March 16 စပယ်သင်
Evening : 3 to 5 p.m. သင်တန်းကြေး-၆၀၀၀၀/
Mon to Thurs (တစ်ပတ် ၄ ရက်)
(၆+၇) တန်း နှင့် (၈+၉) တန်း ပြောရေး၊ ရေးရေး၊ အတွက်
Essay, Letter + Grammar သင်တန်းကြေး-၄၀၀၀၀/
ကျောင်းသင်ခန်းအထောက်အကူပြု Writing သင်တန်း
7:30 to 10:30 (Sat + Sun) Mar 14
12 to 3:00 (Sat + Sun) Mar 14
7:30 to 9:00 (Mon to Thurs) စပယ်သင်
Basic English Speaking
1-4:00 (Sat + Sun) 28 Feb
6-7:30 (Mon - Thurs) 9 Mar
7:30-9 (Mon - Thurs) 23 Mar
Basic Four Skills English
1-2:30 (Mon - Thurs) 3 Mar
7:30-9 (Mon - Thurs) 9 Mar
3:30-5 (Mon - Thurs) 9 Mar
7:30-10:30 (Sat + Sun) 14 Mar
1-4:00 (Sat + Sun) 22 Mar
3:30-5 (Mon - Thurs) 30 Mar
Pre-Intermediate 34 Skills English
1-4:00 (Sat + Sun) 22 Mar
3:30-5 (Mon - Thurs) 23 Mar
7:30-9 (Mon - Thurs) 30 Mar
Intermediate Academic English
1-2:30 (Mon - Thurs) 16 Mar
7:30-9 (Mon - Thurs) 23 Mar
Vocab Enrichment
1-4:00 (Sat + Sun) 7 Mar
1-2:30 (Mon - Thurs) 18 Mar
Basic Writing
10-12:00 (Mon - Thurs) 16 Mar
Basic Grammar
10-12:00 (Mon - Thurs) 16 Mar
IELTS (Four Skills)
1-3:30 (Mon - Thurs) 23 Mar
IELTS Exam Practice
3:30-5 (Mon - Thurs) 16 Mar
IELTS Speaking
1-2:30 (Mon - Thurs) 23 Feb
IELTS Reading
10-12:00 (Mon - Thurs) 23 Mar
IELTS Writing
7:30-9 (Mon - Thurs) 9 Mar
Basic English Speaking
12-3:00 (Sat + Sun) 14 Mar
3:30-5 (Mon - Thurs) 16 Mar
7:30-10:30 (Sat + Sun) 21 Mar
10-11:30 (Mon - Thurs) 9 Mar
3:30-5 (Mon - Thurs) 9 Mar
1-2:30 (Mon - Thurs) 16 Mar
4:30-7:30 (Sat + Sun) 21 Mar
Pre-Intermediate 34 Skills English
6-7:30 (Mon - Thurs) 9 Mar
7:30-10:30 (Sat + Sun) 14 Mar
Pre-Intermediate 34 Skills English
12-3:00 (Sat + Sun) 7 Mar
(၈+၉) တန်း ပြောရေး၊ ရေးရေး၊ အတွက်
Essay, Letter + Grammar
မူဆယ်သင်ခန်းအထောက်အကူပြု Writing သင်တန်းများ
7:30 to 10:30 (Sat + Sun) 14 Mar
7:30 to 9:00 (Mon to Thurs) 16 Mar
သင်တန်းကြေး
၄၀၀၀၀ တွင်

THE SUN RAYS
ယခုလာမည့် စနေနေ့၊ မတ်လ (၇) ရက် ၂၀၁၅ မှ စတင်၍
"သူရိယနေ့စဉ်" ဂျာနယ်ကို ပြန်လည်ထုတ်ဝေပါတော့မည်။
မိုးဟိန်း (သူရိယနေ့စဉ်) နှင့် သံမဏိနှင်းဆီဂျာနယ်
လုံးဝပတ်သက်ခြင်းမရှိတော့ကြောင်းအသိပေးခြင်း
(၁) ကျွန်တော် မိုးဟိန်း (သူရိယနေ့စဉ်) ကိုယ်တိုင် ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လတွင် အထက်အထူးအဖွဲ့ကြောင့် ထုတ်ဝေခွင့်ရရှိခဲ့သော သူရိယနေ့စဉ်
"သူရိယနေ့စဉ်" အပတ်စဉ်ဂျာနယ်အားယခုလာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၇) ရက်၊ စနေနေ့တွင် ထပ်မံပြန်လည်ထုတ်ဝေခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။
(၂) သူရိယနေ့စဉ်ဂျာနယ်ထုတ်ဝေခွင့်မရရှိမီရှိသည့်ကာလတွင် ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့မှ ထုတ်ဝေခဲ့သော "သူရိယနေ့စဉ်" သံမဏိ
နှင်းဆီ ဂျာနယ်များကို အစားထိုးထုတ်ဝေခဲ့ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ "သူရိယနေ့စဉ်" ဂျာနယ် ပြန်လည်ထုတ်ဝေခွင့်ရလာခြင်းသည်အတွက်
"သူရိယနေ့စဉ်" ဂျာနယ်ထုတ်ဝေခွင့်ကိုသာ ပြန်လည်ထုတ်ဝေခွင့်ရရှိပါသည်။
(၃) အထက်၌ "သံမဏိနှင်းဆီ" ထုတ်ဝေသူသီးသားများ "သံမဏိနှင်းဆီ" ဂျာနယ်ကို ဆက်လက်ထုတ်ဝေလာမည်ဖြစ်၍ ကျွန်တော် မိုးဟိန်း
(သူရိယနေ့စဉ်) သူရိယနေ့စဉ်ဂျာနယ်အုပ်စုနှင့် လုံးဝ(လုံးဝ) မတက်သက်ခြင်းမရှိတော့ပါကြောင်း ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့မှ လုံးဝ(လုံးဝ) မထိခံ
တော့ပါကြောင်း အစားထိုးထုတ်ဝေခြင်းသည် သူရိယနေ့စဉ် ကြိုတင်အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
မိုးဟိန်း (သူရိယနေ့စဉ်)
သူရိယနေ့စဉ်အုပ်စု သူရိယနေ့စဉ်ဂျာနယ်
သူရိယနေ့စဉ်အုပ်စု၊ လမ်းမတော်၊ လမ်းမတော်လမ်း၊
လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ More & More စန္ဒာနှင့်ပတ်သက်သည့် ဆိုင်ခင်းလှေကားမှ ဝင်၍
ဓာတ်လှေကားဖြင့် (၉) လွှာသို့ ဆောင်းပါး၊ ကဏ္ဍ၊ ကာတွန်းများကို စေပို့နိုင်ပါသည်။
ဖုန်း - ကျော်စာ ၀၉ ၂၅၄၀၁၂၂၂ တိုတွေးကြီး ၀၉ ၄၄၀၀၀၇၅၀၇၊
ဒီနိုင်း - ၀၉ ၇၉၀၂၀၂၀၉၀၉၊ နီနီ - ၀၉ ၂၅၅၅၅၄၄၄၄၀၇၊ ဒီနိုင်း - ၀၉ ၂၅၅၅၅၄၄၄၄၀၇

iStock ကုန်ပစ္စည်းထိန်းကွန်ပျူတာစနစ်
ကုန်ရောင်း/ကုန်ဝယ်စာရင်း
ငွေစာရင်း
ကုန်လက်ကျန်စာရင်း
ကုန်တစ်မျိုးချင်းစီ၏ အမြတ်စာရင်း
အကြွေးစာရင်း
လုပ်ငန်းတစ်ခုလုံး၏ အရုံးအမြတ်စာရင်း
Contact Us ...
YGM 09-252424002, 09-254151516, 09-43029798
MDY 09-31406813, 09-91050973
NPT 09-974432762, 09-974432763
Galaxy Software Co.,Ltd
www.galaxy.com.mm

ကားမက်စ်ကုမ္ပဏီမှ အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အမြန်အလိုရှိပါသည်
Sale & Marketing Assistant Manager (နယ်တာဝန်ခံ) - Male - 30 Posts
ဆိုင်ကယ်အရောင်းအဝယ် ဈေးကွက်အား နားလည်ကျွမ်းကျင်ပြီး အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်၍
ဆက်ဆံရေး ပြေပြစ်ကောင်းမွန်ရမည်။ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဆိုင်ကယ်ဈေးကွက်တည်ရှိရာနေရာ
ဒေသမှ ဈေးကွက်ကျွမ်းကျင်သူ ဒေသခံများ ဝန်ထမ်းလျှောက်ထားလိုပါက ဆက်သွယ်လျှောက်ထား
နိုင်ပါသည်။ အသက်(၂၀နှစ်မှ ၃၅နှစ်)အတွင်း ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ရှိသူ/ကားမောင်းတတ်သူ
ဦးစားပေးမည်။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်မိတ္တူ၊ ပညာ
အရည်အချင်းအတွက် လိုအပ်သောအထောက်အထားလက်မှတ်များကို CV Form တို့နှင့်
အောက်ပါလိပ်စာသို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၆၇လမ်း-၆၈လမ်းကြား၊ စွယ်တော်ပွဲရုံတန်း၊ စွယ်တော်ဘုရားအရှေ့ဘက်မုခ်၊
အမရပူရမြို့နယ်၊ မန္တလေး။
ဖုန်း-၀၉-၂၀၂၅၇၃၇၊ ၀၉-၇၉၇၃၇၂၅၊ ၀၉-၇၉၇၃၇၀၅၅

မြို့ရွာတစ်ခွင် သာစေချင် မီးတွင်မပေါ့နှင့်

တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို ပျက်ပြားစေမယ့် သွေးထိုးလို့ဆော်မှုတွေကိုလည်း တရားဥပဒေနဲ့အညီ ပြတ်သားစွာ အရေးယူဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့ ပြည်သူ့အားလုံးက အစိုးရနဲ့အတူ ပူးပေါင်းပါဝင်ကြဖို့လိုပါတယ်။

(Eti Hwnbrw\ 2014 cEh? Zk Hk 3 & uha& D Hh6frSaumuEkvsa)

ယနေ့

မာတိကာ

ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနား သထုံမြို့နယ်၌ ကျင်းပ

စာမျက်နှာ - ၇

အာဆင်နယ် ယခုနှစ် ပရိုပီယာလိဂ်ပလား ရရှိရန် မပြစ်နိုင်သေးဟု ဝင်းဂါးဆို

စာမျက်နှာ - ၁၃

အရှိန်ရလာသည့် အမှတ် - ၃ အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ

စာမျက်နှာ - ၁၆

လေယာဉ်ကွင်း ဖောက်လုပ်ရာ၌ ပါဝင်သွားခဲ့သော ပြေယာများ အတွက် လျော်ကြေးငွေပေးအပ်

စာမျက်နှာ - ၁၉

တပေါင်းလပြည့်နေ့ နေပြည်တော်ရှိ စေတီပုထိုးများ၌ အထူးစည်ကားများပြား



ဇမ္ဗူသီရိမြို့နယ် ဘောဂသိဒ္ဓိရပ်ကွက် ဓာတုဇယဓာတ်ပေါင်းစုစေတီတော်၌ ဘုရားဖူးပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် မတ် ၄ ယနေ့သည် တပေါင်းလပြည့်နေ့ အခါသမယ ဖြစ်သည်နှင့်အညီ နေပြည်တော်ရှိ ဘုရား၊ ပုထိုးစေတီ တော်တို့၌ ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲများကို ကျင်းပလျက်ရှိရာ ကုသိုလ်ပညာဖြူကြ သူများဖြင့် အထူးစည်ကားလျက် ရှိသည်။ နေပြည်တော်ရှိ ဥပ္ပါတသန္တီစေတီ တော်၌ ညနေပိုင်းတွင် ဘုရားရှင် အားရည်မှန်း၍ ဥပ္ပါတသန္တီစေတီတော် အား ဆီမီးထွန်းညှိပူဇော်ခြင်း၊ နေပြည်တော်ရှိ တပရင်း၊ တပရင်း၊ မှုမု ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များ၊ ဝန်ကြီးဌာန များမှ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များက ဗုဒ္ဓ ဒေသနာတော်များ ရွတ်ဆိုပူဇော်ခြင်း၊ ဆွမ်း၊ သစ်သီး၊ ပန်း၊ ရေချမ်း ဆက်ကပ် လှူဒါန်းခြင်း စသည်ဖြင့် ဒါန၊ သီလ ကုသိုလ်ဖြူကြသူများ၊ ဝိပဿနာ ဘာဝနာပွားများကြသူများနှင့် အထူး စည်ကားလျက်ရှိသည်။ ထိုအတူ ဇမ္ဗူသီရိမြို့နယ် ဘောဂ သိဒ္ဓိရပ်ကွက် ဓာတုဇယဓာတ်ပေါင်းစု စေတီတော်နှင့် စေတီတော်ပရိဝုဇ် စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၄ သို့

MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၉) ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်မည်

၂၀၁၅ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲပွဲစဉ် (၉)ကို မတ် ၆၊ ၇၊ ၈ ရက်များတွင် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင် ကစားသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပွဲစဉ် (၉)တွင် အသင်းကြီးများ ဖြစ်သည့် ဧရာဝတီနှင့် ကမ္ဘောဇ ရန်ကုန်နှင့် ဇေယျာရွှေမြေ အသင်းတို့ ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံလျက်ရှိသည်။ ပွဲစဉ်(၉)အဖြစ် မတ် ၆ ရက်တွင် အောင်ဆန်းကွင်း၌ ဇွဲကပင်နှင့် ရတနာပုံ၊ မတ် ၇ ရက်တွင် ကျောက်တိုင်ကွင်း၌ ဧရာဝတီနှင့် ကမ္ဘောဇ၊ သုဝဏ္ဏကွင်း၌ မနောမြေနှင့် မကွေး၊ မတ် ၈ ရက်တွင် YUSC ကွင်း၌ ရန်ကုန်နှင့် ဇေယျာရွှေမြေ၊ အောင်ဆန်းကွင်း၌ ဟံသာဝတီနှင့် ရခိုင်၊ ပေါင်းလောင်းကွင်း၌ နေပြည်တော်နှင့် ချင်းယူနိုက်တက်

သတင်းနှင့်ဓာတ်ပုံ - ရှိုင်းထက်ဇော်

တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ ပွဲစဉ်(၈)အပြီးတွင် ရန်ကုန်အသင်းက ရှစ်ပွဲကစား ၂၄ မှတ်ဖြင့် ပွဲတိုင်းအနိုင် ရရှိကာ ထိပ်ဆုံးတွင် ဦးဆောင်လျက်ရှိသည်။ ဧရာဝတီ အသင်းက ခုနစ်ပွဲကစား ၁၉ မှတ်၊ မကွေးနှင့် ကမ္ဘောဇ အသင်းတို့က ရှစ်ပွဲကစား ၁၅ မှတ်စီ၊ လက်ရှိချန်ပီယံ ရတနာပုံအသင်းက ခုနစ်ပွဲကစား ၁၃ မှတ်၊ ချင်းယူနိုက် တက်အသင်းက ခုနစ်ပွဲကစား ၁၁ မှတ်၊ ရခိုင်ယူနိုက်တက် အသင်းက ရှစ်ပွဲကစား ခြောက်မှတ်၊ ဟံသာဝတီ၊ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၄ သို့



ရန်ကုန်နှင့် ဇေယျာရွှေမြေတို့ ၂၀၁၄ ရာသီက တွေ့ဆုံခဲ့စဉ်။

Advertisement for 3 STAR II featuring various household appliances like washing machines, refrigerators, and air conditioners with product images and prices.

Advertisement for 'Forward' (ကျော်တန်းကျောင်း) featuring educational courses and contact information for the school.

Vertical text on the right edge of the page containing contact information and legal notices.